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ROP.0002.8.2024

PROJEKT

PROTOKÓŁ NR V/24
V SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2024-2029
Z DNIA 29 SIERPNIA 2024 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-087
Zielonki). Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Zielonki Tadeusz Łysek, protokół sporządziła
inspektor Beata Przybycień. W obradach uczestniczyli: wg list obecności (listy obecności są załącznikami
do niniejszego protokołu). Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2024 r. o godz. 9:00, a zakończono o godz.
14:36 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.
1. Otwarcie V sesji Rady Gminy Zielonki.
Przewodniczący  T.  Łysek powitał  wszystkich  przybyłych  na  obrady  sesji,  stwierdził  kworum  i  pra-
womocność do podejmowania uchwał, po czym otworzył V sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2024-2029.
2. Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący T. Łysek odczytał proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie V sesji Rady Gminy Zielonki.
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów: III sesji zwyczajnej oraz IV sesji nadzwyczajnej.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok;
2) inkasa opłaty skarbowej;
3)  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Krakowskiemu  na  realizację  zadania  w  ramach  Inicjatyw
Samo-rządowych w 2024 r.;
4)  udzielenia  dotacji  celowej  dla  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Grębynicach  na  zakup  średniego
samochodu ratowniczo-gaśniczego;
5)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zielonki na rok 2024;
6) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami działającymi na
terenie gminy Zielonki;
7) zmiany Uchwały Nr XLII/131/2018 Rady Gminy Zielonki z dnia 5 października 2018 roku w sprawie
udzie-lenia  upoważnienia  Dyrektorowi  Gminnego  Zespołu  Ekonomiczno  -  Administracyjnego  Szkół  w
Zielonkach do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej;
8) ustalenia kierunków działania dla Wójta Gminy Zielonki w zakresie wykupu wolnych działek/terenów w
ob-szarze ulic: Lawendowa i Na Popielówkę, które mogłyby być wykorzystane w celach rekreacyjnych.
6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
8. Zamknięcie sesji.
Przewodniczący T. Łysek poinformował, iż wpłynął wniosek o poszerzenie porządku obrad sesji poprzez
dodanie projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową gminy Zielonki. Punkt zostanie
wprowadzony uchwale zmieniającej budżet gminy Zielonki na 2024 rok. Wójt argumentował, że konieczne
jest  dokonanie  zmiany  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  z  uwagi  na  konieczność  zwiększenia  finan-
sowania na zimowe utrzymanie dróg, by móc rozstrzygnąć przetarg.  Przewodniczący T. Łysek zarządził
głosowanie wniosku o poszerzenie porządku obrad.
Głosowano w sprawie:
wniosek Wójta w sprawie poszerzenia porządku obrad w punkcie 5 poprzez dodanie podpunktu nr 2 tj. 
projektu uchwały ws. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, 
Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Anna Sieńko
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Wniosek został przyjęty.
Radna  A. Sieńko zgłosiła, że nie oddała głosu i poprosiła o przeprowadzenie ponownego głosowania. 
Przewodniczący T. Łysek zapytał, jak radna głosuje, radna poinformowała, że jest „za”.
OSTATECZNY WYNIK GŁOSOWANIA:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Przewodniczący T. Łysek wobec braku innych zgłoszeń zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku 
obrad ze zmianą
Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad wraz z przyjętą zmianą
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Zmieniony porządek obrad został przyjęty i przedstawia się następująco:
1. Otwarcie V sesji Rady Gminy Zielonki.
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów: III sesji zwyczajnej oraz IV sesji nadzwyczajnej.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok;
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;
3) inkasa opłaty skarbowej;
4)  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Krakowskiemu  na  realizację  zadania  w  ramach  Inicjatyw
Samo-rządowych w 2024 r.;
5)  udzielenia  dotacji  celowej  dla  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Grębynicach  na  zakup  średniego
samochodu ratowniczo-gaśniczego;
6)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zielonki na rok 2024;
7) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami działającymi na
terenie gminy Zielonki;
8) zmiany Uchwały Nr XLII/131/2018 Rady Gminy Zielonki z dnia 5 października 2018 roku w sprawie
udzie-lenia  upoważnienia  Dyrektorowi  Gminnego  Zespołu  Ekonomiczno  -  Administracyjnego  Szkół  w
Zielonkach do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej;
9) ustalenia kierunków działania dla Wójta Gminy Zielonki w zakresie wykupu wolnych działek/terenów w
obszarze ulic: Lawendowa i Na Popielówkę, które mogłyby być wykorzystane w celach rekreacyjnych.
6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
8. Zamknięcie sesji.
Ad 3. Przyjęcie protokołów: III sesji zwyczajnej oraz IV sesji nadzwyczajnej.
Przewodniczący T. Łysek zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu III sesji, wobec ich braku, zarządził 
głosowanie nad przyjęciem projektu protokołu.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu III sesji zwyczajnej. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Protokół został przyjęty.
P  rotokół III sesji otrzymał numer III/24.  
Przewodniczący T. Łysek zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu IV sesji nadzwyczajnej, wobec ich 
braku, zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu protokołu.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu IV sesji nadzwyczajnej. 
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Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Protokół został przyjęty.
P  rotokół IV sesji nadzwyczajnej otrzymał numer IV/24.  
Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.
W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z okresu 
mię-dzysesyjnego.
1. Przewodniczący Komisji Budżetowej K. Olawski - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 28.08.
Wiceprzewodniczący P. Ścigalski odniósł się do wypowiedzi przedmówcy w zakresie opiniowania przez
komisję projektu uchwały Klubu Radnych, której jest projektodawcą, zachęcał do zapoznania się z uch-
wałami kierunkowymi innych jednostek samorządu terytorialnego, dotyczących tego by organ wykonawczy
zajął się chociaż planami miejscowymi, gdzie są wskazywane konkretne obszary. Przedkładana przez Klub
Radnych uchwała jest wyłącznie intencyjna, nieobligująca wójta do jej realizowania. Uchwały kierunkowe
wyrażają wolę radnych, by była wzięta pod uwagę w bliżej nieokreślonej perspektywie czasowej. Postano-
wienia uchwały należy rozumieć wyłącznie jako wytyczną, zalecenie,  sugestię,  cel.  Argumenty za nie-
przyjęciem projektu uchwały odbiera jako obstrukcję. Również nie można twierdzić, że uchwała jest za
szczegółowa, podczas gdy brakuje wymienionych w niej kwot, miejsca do wykupu, czy terminu realizacji.
Podkreślił, że w uchwale wskazany jest wyłącznie obszar dla inwestycji. Podsumował, że szerzej odniesie
się do tematu w punkcie poświęconym projektowi uchwały.  Radny P. Podleśny sprostował przedmówcę,
że nie stwierdził,  że uchwała była zbyt  szczegółowa; na komisji  pytał  o areał,  wycenę i  w jego opinii
uchwała jest nieszczegółowa.  Radny B. Król przyznał, że był nieobecny na posiedzeniu, zwrócił się do
komisji,  czy  sprawozdanie  jest  potwierdzeniem  stanu  faktycznego  i  nikt  nie  kwestionuje  wypowiedzi
przewodniczącego. Radny K.Olawski odpowiedział twierdząco.
2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzeń w dn. 31.07, 
28.08.
3. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów K. Krzyworzeka – sprawozdanie
z posiedzeń w dn. 19.07, 26.08.
4. Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej M. Romańska-Zagórska - sprawozdanie z posie-
dzeń w dn. 1.07, 27.08.
Wójt zakwestionował  ustalenia  komisji  sierpniowej,  stwierdził,  że  wypowiedź przewodniczącej  nie  odz-
wierciedla   przebiegu komisji;  bowiem nie  było  złożonego wniosku do dyrektora GZEAS-u.  Dodał,  że
wnioski  należy  składać  do  organu  wykonawczego,  dodatkowo przewodnicząca  nie  sformułowała  kon-
kretnego wniosku na posiedzeniu. Podsumował, że obszerne wyjaśnienia odbiegają od stanu faktycznego.
Stwierdził  jednostronne  przedstawienie  przebiegu  prac  komisji  w  zakresie  nadzoru  nad  żłobkami.
Dodatkowo zakwestionował ustalenia komisji lipcowej, że niefortunne są oczekiwania dyrektorów szkół w
zakresie  remontów  uznawane  za  plany  finansowe,  ponieważ  nie  ma  w  budżecie  gminy  takich
zaplanowanych. Radny B. Król zwrócił uwagę na przejęzyczenia oraz stwierdził, że sprawozdaniu z pracy
komisji sierpniowej brakuje informacji o jego wniosku, który nie został przez przewodniczącą poddany pod
głosowanie,  a  przegłosowany  został  własny  wniosek  przewodniczącej  złożony  na  koniec  dyskusji  o
negatywnej opinii do projektu uchwały. Poddał pod rozwagę, by protokoły były przyjmowane na kolejnych
posiedzeniach przez komisję, by odzwierciedlały przebieg rzeczywistej dyskusji. Zgodził się z przedmówcą,
że sprawozdanie  jest  jednostronne,  brakuje  mu informacji  o  omawianych kontrolach straży,  sanepidu,
państwowej inspekcji pracy, ponieważ była o tym dyskusja.  Radna A. Sieńko zwróciła się do przewod-
niczącej komisji o dopisanie do protokołu jej wniosku o przygotowanie danych dotyczących roku szkolnego
2023 w kwestii złożonych wypowiedzeń przez nauczycieli na terenie gminy Zielonki oraz ilu na dzień 28
sierpnia  2024  r.  nauczycieli  złożyło  wypowiedzenia.  Radna  M.  Romańska-Zagórska potwierdziła,  iż
przedmówczyni prosiła o przygotowanie danych, lecz było to skierowane nie do przewodniczącej komisji,
tylko do wójta. Wójt potwierdził, że radna A. Sieńko koncyliacyjnie zgłaszała do przewodniczącej wniosek,
by się zająć analizą przedmiotowych danych.  Wiceprzewodniczący P. Ścigalski  zgłosił wniosek formalny
o  zamknięcie  dyskusji  w  zakresie  sprawozdania  z  prac  Komisji  Oświaty  i  Polityki  Społecznej.
Przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie wniosku formalnego.
Głosowano wniosek w sprawie:
wniosek formalny radnego P. Ścigalskiego w sprawie zamknięcia dyskusji w zakresie sprawozdania z prac 
Komisji Oświaty i Polityki Społecznej. 

3



Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek, Piotr Podleśny, Agata 
Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Sławomir Zygmuntowicz, 
Marta Żylska 
PRZECIW (2) Bogusław Król, Krzysztof Olawski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Romana Toft
BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Krzyworzeka
Wniosek został przyjęty. 
5. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 23.08.
6. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji D. Dragosz - sprawozdanie z posiedzeń w dn. 31.07,
26.08.
7.  Przewodniczący T. Łysek - sprawozdanie ze Wspólnego Posiedzenia Komisji w dn. 2.07.
Protokoły z posiedzeń komisji dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu 
Gmi-ny Zielonki.
Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:
Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na 2024 rok;

P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów   
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Wójt omówił kolejno dwa projekty uchwał; zmianę budżetu oraz zmianę Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Zielonki.
Wiceprzewodniczący P. Ścigalski odniósł się do przetargu na odśnieżanie dróg, niepokoi go wygrywający
od lat  ten sam podmiot.  Zastanawiał  się,  czy powodem może być niewystarczająca informacja wśród
szerszego grona podmiotów. Ma świadomość trudności z dostępem do dróg z odpowiednim sprzętem.
Druga kwestia dotyczy nieujęcia w przetargu odśnieżania chodników i przypomniał że w ubiegłym sezonie
zimowym było  dużo  uwag mieszkańców o  nieodśnieżonych  chodnikach  i  problematycznym dotarciem
dzieci do szkół. W jego opinii  przetarg powinien obejmować zarówno odśnieżanie dróg, jak i odśnieżanie
chodników,  ponieważ na gminie ciąży ustawowy obowiązek w zakresie ciągów pieszych,  będących w
zasobie gminy. Zasugerował powołanie gminnej jednostki na miarę możliwości finansowych, uzbrojenie ją
w sprzęt  i  wykonywanie  usługi  taniej.  Podsumował,  że  aktualnie  odśnieżanie  odbywa się  za  pomocą
środków sołeckich, których sołectwa nie mają zbyt wiele i powstaje sytuacja zrzucania odpowiedzialności
na sołectwa, z kolei sołectwa zrzucają odpowiedzialność na Gminę z racji zbyt wysokich kosztów. Gmina
powinna kompleksowo tę sprawę rozwiązać.  Wójt przypomniał, że na Komisji  Budżetowej oraz Komisji
Infrastruktury  Liniowej  zaproponował  z  początkiem przyszłego roku zastanowienie  się  nad ewentualną
zmianą w tym zakresie. Ma świadomość zgłaszanych uwag mieszkańców i  radnych. Trzeba rozważyć
możliwości finansowe gminy i jest otwarty na dyskusję.  Na dany moment należy sfinalizować przetarg i
zabezpieczyć  gminę  w  usługę  odśnieżania.  Odnośnie  odśnieżania  chodników i  kosztów ponoszonych
przez sołectwa, nie uważa by budżety na poziomie 200-300 tys. zł były stosunkowo niskimi. Sołtysi zlecają
interwencyjne  odśnieżanie  sołectw.  Przypomniał  o  zobowiązaniu  się  do  przedstawienia  zestawienia
kosztów w sołectwach, zarówno w tym zakresie, jak i kosztów bieżącego utrzymania, koszenia terenów itd.
i  to  będzie  stanowiło  grunt  do  dyskusji  z  radnymi.  Wcześniej  zostaną  omówione z  sołtysami  kwestie
kosztowe  utrzymania  czystości,  odśnieżania  i  inne  zadania  statutowo  przekazywane  jednostkom
pomocniczym. Jeśli  wyniknie potrzeba zmiany statutu, wówczas należy się  zastanowić wspólnie jak to
zorganizować, jakie zadania zostawić i jakie finanse pozostawić do dyspozycji tych jednostek. Na komisji
podniesiony został aspekt braku wystarczających środków finansowych w niektórych sołectwach m.in. na
odśnieżanie chodników i to też trzeba byłoby wziąć pod uwagę. Wójt podsumowując kwestię odśnieżania,
odniósł  się  sceptycznie  do  propozycji  przejmowania  zadania  odśnieżania  chodników  przy  drodze
powiatowej i  wspólnego się rozliczania z powiatem. Natomiast będzie wnioskował do zarządcy drogi o
zrefundowanie kosztów poniesionych przez gminę za odśnieżanie chodników przy drogach powiatowych.
Na koniec przypomniał, że na Komisji Budżetowej zobowiązał się przygotować koncepcję przygotowania
zmian w I kwartale 2025 r. do dyskusji z radnymi w jakim kierunku miałaby być świadczona usługa na
gminnych drogach dla mieszkańców. Radny B. Król stwierdził, że na dzień dzisiejszy należy sfinalizować
przetarg, stąd niezbędne zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej, w przeciwnym razie gmina straci
wykonawcę  do  grudnia.  Odniósł  się  do  kwestii  jednego  wykonawcy  usługi,  że  być  może  wynika  z
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problematycznej  obsługi  dróg powiatowych i  dostępu do poszczególnych obszarów.  Przykładowo przy
zamarzającym deszczu na asfalcie, wykonawca musi mieć natychmiast do dyspozycji 6-8 jednostek  na
błyskawiczne  reagowanie  na  zagrożenie.  Zasugerował  by  w  miesiącach  grudzień  –  luty  Komisja
Infrastruktury wypracowała tańszy sposób obsługi  gminy.  Odniósł  się do pomysłu stworzenia jednostki
gminnej,  wedle  jego  wiedzy  należałoby  przyjąć  do  kalkulacji  koszt  zatrudnienia  ok  12  pracowników
etatowych  na  dwie,  trzy  zmiany.  Sądził,  że  z  kwoty  2,3  mln  zł  może  zabraknąć  na  zakup  sprzętu
i opłacenie pracowników. Ale jest to jakiś wariant do zastanowienia się. Dalej porównał odśnieżanie gminy
Zielonki  z  Miastem Kraków.  Gdzie  gminne  w  większości  ok  150  km drogi  są  jak  drogi  osiedlowe  w
Krakowie, których miasto praktycznie nie odśnieża. Gdyby to zaczęło robić to miałoby duży problem z
zaparkowanymi samochodami, stąd odśnieżają w większości wspólnoty mieszkaniowe te ślepe, wąskie
drogi, arterie i teren do obsługi komunikacją publiczną. Podsumował, że odmienna jest sytuacja w gminie
Zielonki od Miasta Krakowa, różne są priorytety i oczekiwania mieszkańców. Co do chodników, stwierdził,
że  interwencyjnie  były  odśnieżane  i  realizowane  na  dyspozycje  sołtysów i  tak  najprawdopodobniej  w
najbliższym sezonie  pozostanie.  Podsumował,  że będzie  nowy budżet  gminy i  wójt  będzie  analizował
sprawę. Radna R. Toft zapytała o przetarg na odśnieżanie, czy wykonawca opracowuje prognozę na bazie
zdobytych doświadczeń w oparciu o np. liczbę dni śnieżnych, liczbę dni z gołoledzią, konieczności sypania
terenu piaskiem. Czy jest to ryczałt wynikający z określonych doświadczeń i gmina to akceptuje, bądź nie.
Również, czy gmina prowadzi własne analizy, które mogłaby przełożyć na kwotę oferowaną w ramach
przetargu.  Wójt powiedział,  że  usługę  zimowego  utrzymania  dróg,  odśnieżania,  zabezpieczenia  i
sprzątania gmina zleca jako całość i kwota jest ryczałtowa. Gmina określa zakres, standard i czas reakcji.
Oczywiście gmina szacuje taką usługę i jest ona zbliżona do kwoty obecnie zaproponowanej. Koszty są
szacowane, ale nie jest to np. wyceniany kilometraż, usługa obejmuje całość, zarówno gotowość, jak i
wykonanie. Usługa obarczona jest oceną sytuacji, kiedy nie ma zimy tj. bardziej negatywną, ale pozytywną
dla zamawiającego, jeżeli mamy duże opady albo duża liczba dni, w którym ta interwencja jest niezbędna
non stop i  standard utrzymania jest  wysoki.  Również kwestia  wymagania,  o  której  też była mowa na
komisji, będzie egzekwowana. Wójt nie pozostanie obojętny na kontrolę jakości, wszystkie uwagi odnośnie
odśnieżania będą przyjmowane i egzekwowane. Ale ma wiedzę, że są miejsca na terenie gminy, gdzie nie
było możliwe odśnieżanie z uwagi przede wszystkim na parkowanie i pozostawianie aut i szerokość wjazdu
sprzętu.  To były zgłoszenia mieszkańców z brakiem możliwości  wjazdu związany ze stojącymi autami
mieszkańców naszej gminy na konkretnych ulicach i gmina ma  zdefiniowane te ulice. Stąd przekazane
zostaną sołtysom informacje przed rozpoczęciem sezonu o uwrażliwienie mieszkańców w tych okolic, żeby
nie było później pretensji.  Radny K. Olawski zwrócił uwagę, by precyzyjnie się wypowiadać w kwestiach
obowiązków  zarządcy  nieruchomości  co  do  odśnieżania  m.in.  w  mediach  społecznościowych.  Przy-
pomniał, że gmina nie odpowiada za wszystkie drogi leżące na jej terenie, tak samo dotyczy to chodników.
Obowiązki leżą zarówno po stronie do gminy, jak i  jej  mieszkańców, stąd apeluje by radni bezbłędnie
orientowali się w tematach, o których się wypowiadają, ponieważ łatwo jest nieprecyzyjną wypowiedzią
wprowadzić w błąd mieszkańców. Radny K. Gaweł przypomniał ustalenia z komisji, gdzie była rozmowa o
wzroście kosztów związanych w przyszłym roku m.in. z konieczności przejęcia dróg serwisowych przy
Północnej Obwodnicy Krakowa, co będzie generowało wzrost kosztów, który będzie obciążać budżet. W
zakresie przetargu sugerowane było podzieleniu go na dwa, trzy przetargi i podzielenie gminy na dwa, trzy
okręgi do odśnieżania i  egzekwowanie usługi od dwóch, trzech wykonawców i  stworzenie tym samym
konkurencji  pomiędzy  nimi.  Argumentacją  było  zmniejszenie  zasięgu  okręgu  stąd  zmniejszenie  ilości
niezbędnego sprzętu. Z drugiej strony większe prawdopodobieństwo, że mniejszy wykonawca jest w stanie
przystąpić do takiego przetargu. Odnośnie odśnieżania chodników i sprzętu, mowa była o konieczności
zakupu takiego sprzętu  do odśnieżania  chodników,  który  potencjalnie  mógłby być wykorzystywany do
koszenia  poboczy  dróg  na  terenie  całej  gminy  Zielonki,  do  działań  przeciwpożarowych.  Komendant
Gminny  OSP  zgłaszał  potrzebę  traktora  do  ładowania  workownicy,  który  potencjalnie  może  być
wykorzystany do odśnieżania, koszenia trawy i innych. Podsumowując kwestię odśnieżania chodników,
rozwiązaniem problemu byłoby posiadanie własnej, gminnej kadry i sprzętu. Radna R. Toft podsumowała
w kwestii  odśnieżania  chodników,  że zgodnie  z  obowiązującym prawem, właściciel  nieruchomości,  do
której  przylega chodnik  jest  zobowiązany do odśnieżania  tego chodnika.  Z obserwacji  wynika,  że nie
wszyscy Właściciele wypełniają swoje obowiązki. Niektórzy są w pełni sprawni i odśnieżają do gołej kostki,
ale  są  pracujący  przez  dzień  cały,  bądź  starsi  i  mniej  sprawni,  którzy  nie  odśnieżają  chodników.
Zaproponowała, by sołtysi mieli rozeznanie, gdzie występują problemy w zakresie właśnie odśnieżania i w
jaki sposób można wspomóc te osoby. Co nie zmienia postaci rzeczy, że właściciel szerokiej działki musi
niewspółmiernie więcej nakładu włożyć by mieszkańcy mogli  korzystać z chodnika.  Przewodniczący T.
Łysek przypomniał, że aktualnie rada rozpatruje uchwałę budżetową i WPF gminy Zielonki i wobec braku
dalszych uwag, zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
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Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2024 rok
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Paweł Ścigalski
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr V/19/2024)

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Wójt omówił projekt uchwały w poprzednim ppkcie przy omawianiu zmiany budżetu gminy Zielonki. P  rze-  
wodniczący T. Łysek wobec braku uwag, zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (18) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Ryszard 
Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Anna Sieńko, Romana Toft, Sławomir 
Zygmuntowicz, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Tomasz Kostecki, Marta Romańska-Zagórska, Paweł Ścigalski
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr V/20/2024)
Przewodniczący T. Łysek ogłosił 10 min. przerwy.

3) uchwała w sprawie inkasa opłaty skarbowej;

P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów   
„prze-ciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Kierownik Referatu Dochodów i Budżetu M. Pietras omówiła projekt uchwały. P  rzewodniczący T. Łysek   
wobec braku uwag, zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
inkasa opłaty skarbowej
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr V/21/2024)

4) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację 
zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w 2024 r.;

P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów   
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 5
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Wójt omówił projekt uchwały. P  rzewodniczący T. Łysek   wobec braku uwag, zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw 
Samorządowych w 2024 roku. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr V/22/2024

5) uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Grębynicach na
zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego;

P  rzewodniczący T.  Łysek  :  jednogłośnie pozytywna opinia Komisji  Budżetowej -  4 głosy „za”,  0 głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,  jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska,
Niskiej  Emisji  i  Odpadów  -  4  głosy  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”.
Wójt omówił  projekt  uchwały.  Komendant  Gminny  OSP  J.  Palimąka powiedział,  że  w  50% druhowie
pozyskali środków z różnych dotacji i dobrą praktyką samorządu było, kiedy był radnym, że drugie 50%
dokładała gmina z budżetu, stąd liczy na przychylność i możliwość zakupu samochodu. Radna A. Sieńko
zauważyła, że pozostaje jeszcze jednostka OSP w Garlicy do zakupu pojazdu, o której należy pamiętać.
Wójt powiedział, że jest po spotkaniu z OSP z Garlicy Murowanej, natomiast nie ingeruje w przyjęty plan
inwestycyjny straży, plany zakupowe ustalane są przez upoważniony zarząd gminny. Ustalono, iż lekki
samochód z  OSP Zielonki  trafi  do  OSP Garlica  Murowana i  to  jest  zrealizowane w praktyce.  Dopre-
cyzowując temat straży pozostanie jeszcze jedno zobowiązanie tj. zakup do OSP Zielonki w przyszłości,
który  zamknie  cały  cykl  doposażania  i  utrzymywania  zdolności  bojowej.  Komendant  J.  Palimąka
potwierdził, że samochód z Zielonek już nieformalnie jest przekazany do Garlicy Murowanej, pozostaje
jeszcze  formalnie  skompletować  dokumentację.  Radna  A.  Sieńko dziękując  zwróciła  uwagę,  że  w
sołectwie Zielonki mieszkańcy mogli liczyć na pomoc druhów i są niezastąpieni, jak też inni z całej gminy.
Radny K. Gaweł zwrócił się z pytaniem do komendanta, jakie jest oczekiwanie sprzętowe dla OSP Zielonki
w  zamian  za  mały  lekki  wóz,  który  poszedł  do  Garlicy.  Wójt powiedział,  że  posiada  ustalenia  z
Komendantem i  Zarządem,  że  przy  projekcie  budżetu  przedstawiony  zostanie  plan  zapotrzebowania.
Radny R. Krawczyk powiedział, że na zebraniu sprawozdawczym OSP Owczary padł wniosek o zakup
nowego samochodu do tej jednostki. Wójt potwierdził, że omawiana była ta kwestia na Zarządzie Gminnym
i przy projekcie budżetu można będzie o tym rozmawiać. Dodał, że jednostka OSP Owczary jest bardzo
prężna i lekki samochód pozyskała i prawie sama wyposażyła, przy udziale gminy, ale z bardzo dużym
udziałem sponsorów. Podkreślił, że to jest przykład na to, że jednostki w różny sposób współpracują w
Zarządzie z Komendantem działając i pozyskując środki i sprzęt.  Radny K. Krzyworzeka powiedział, że
temat  planów  jednostek  OSP  w  Zielonkach  był  przedmiotem  dyskusji  radnych  na  Komisji  Ochrony
Środowiska i wójt się zobowiązał, że wespół z Komendantem OSP przedstawi te plany komisji i radzie na
najbliższe lata. P  rzewodniczący T. Łysek   wobec braku dalszych uwag, zarządził głosowanie nad projektem
uchwały.
Głosowano w sprawie:
udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Grębynicach na zakup średniego samochodu 
ratowniczo-gaśniczego. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr V/23/2024)
Komendant J. Palimąka podziękował w imieniu Zarządu Gminnego wszystkim Paniom i Panom Radnym za
to głosowanie.

6) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zielonki na rok 2024;

P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Od-  
padów - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Kierownik  Referatu  Geodezji,  Rolnictwa  i  Gospodarki  Gruntami  B.  Kudaszewicz-Wal omówiła  projekt
uchwały.  Radny  T.  Kostecki  zapytał,  czy  planowane  jest  poszerzenie  liczby  punktów,  gdzie  przepro-
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wadzane  są  zabiegi  zwierzętom  na  terenie  gminy.  Drugie  pytanie,  czy  jest  planowana  kampania
informacyjna zwiększająca świadomość mieszkańców jak postępować, kiedy bezdomne zwierzę pojawi się
gdzieś na drodze. Gdzie jest taki punkt i jakie są zasady jego przekazywania, gdzie można jeszcze znaleźć
takie informacje oprócz strony gminy. Kierownik B. Kudaszewicz-Wal powiedziała, że jeden jest przyjęty w
programie opieki taki punkt weterynaryjny i nie przewiduje się większej liczby punktów. Gmina kierowała
zapytania do kilku najbliższych lekarzy weterynarii, ale tylko jeden lekarz weterynarii nam odpowiedział i on
świadczy usługi. Natomiast informacja, oprócz strony internetowej, znajduje się też w prasie lokalnej. Dużo
mieszkańców korzysta z  tej  pomocy,  wystarczy zadzwonić do urzędu jeśli  ktoś nie jest  zorientowany.
Informujemy  o  tym  na  zebraniach  wiejskich.  P  rzewodniczący  T.  Łysek   wobec  braku  dalszych  uwag,
zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobie-
gania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zielonki na rok 2024. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr V/24/2024

7) uchwała w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 
opiekunami działającymi na terenie gminy Zielonki;

P  rzewodniczący T. Łysek  : negatywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 2 głosy „za”, 3 głosy   
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Wójt omówił  projekt  uchwały  i  autopoprawkę.  Radna  M.  Romańska-Zagórska odniosła  się  do
wykonywanych kontoli, zwróciła uwagę, że rodzice nie odpowiadają za kontrolę placówek: nie sprawdzają
kwalifikacji  pracowników,  posiadania  odpowiednich  szkoleń,  czy  sprawności  gaśnic.  Argument  wójta
wydaje się bezzasadny. Wójt zapytał do czego odnosi się pani radnej wypowiedź, bo nie mówił o tych
aspektach.  Dodał,  że  w  przypadku  jakichkolwiek  wątpliwości,  gdy  coś  niepokojącego  się  dzieje,  bez
względu na zapis w uchwale, były i będą podejmowane działania kontrolne. Radna A. Sieńko zachęcała do
pozostawienia uchwały w wersji bez zmian, gdzie w punkcie pierwszym jest zapis, że kontrole odbywają
się  „nie  rzadziej  niż  raz  w  roku”,  a  w  punkcie  drugim  jest  mowa  „w  okresie  do  trzech  miesięcy”.
Argumentowała, że są to bardzo małe dzieci. Zapytała o po-wód zmiany projektu uchwały oraz informację
z jakimi konkretnymi dysfunkcjami oraz niedociągnięciami gmina się spotkała podczas kontroli. Dodała, by
nie  zabierać  możliwości  kontroli.  Dyrektor  GZEAS  A.  Soblik powiedziała,  że  głównym  powodem
przedłożenia projektu uchwały nie jest tylko częstotliwość kontroli, tylko zmiana art. 54, który od 2014 r.
uległ zmianie i będzie nadal zmieniany do stycznia 2026 r. w związku z tym dotychczasowa uchwała na
dzisiaj  nie  spełnia  wymogów prawnych,  ponieważ zawiera  zapisy,  które  są  zawężone.  W związku ze
zmianą  jest  pro-pozycja  aby  zakres  nadzoru  był  zawężony  tylko  do  zapisu,  że  będzie  ten  nadzór
wykonywany, zgodnie z art. 54. To jest istotą zmiany uchwały. Przy okazji zaproponowana jest też zmiana
częstotliwości  kontroli.  Jak  też  zmiana,  że  w  przypadku  pierwszego  wpisu  nowego  żłobka,  opiekuna
dziennego  do  rejestru,  czy  wykazu  dziennych  opiekunów,  gmina  te  czynności  nadzorcze  będzie
podejmować do 6 miesięcy. Stąd można je podjąć zaraz, w ciągu 2 miesięcy od uzyskania wpisu, lecz nie
później  niż  do  6  miesięcy.  Radna  A.  Sieńko stwierdziła,  że  wypowiedź  nie  jest  dla  radnej
satysfakcjonująca. Kwestia zmiany art. 54 nie padła na komisji, tylko że jest problem z liczbą pracowników.
Stąd taka argumentacja skłoniła radną do negatywnego zaopiniowania projektu uchwały. Wójt powiedział,
że sformułowanie „nie rzadziej niż raz w roku”, mieści się w „nie rzadziej niż raz na dwa lata”. Radca pr. P.
Złotnik powiedział,  że  w  kwestii  zmian,  w  art.  54  zostały  doprecyzowane  kompetencje  związane  z
nadzorem realizowanym przez  wójta  -  to  jest  ta  podstawowa zmiana.  Jeżeli  chodzi  o  kwestię  samej
uchwały  i  tej  częstotliwości,  w  art.  55  ustawy,  rada  przyjmuje  plan  nadzoru,  czyli  plan  czynności
związanych z nadzorem o charakterze typowym - nieinterwencyjnym. To oznacza, że jeśli są przesłanki do
tego, żeby pojawiła się kontrola,  czy też czynności  nadzorcze o charakterze interwencyjnym, jeśli  jest
jakikolwiek sygnał o nieprawidłowościach, co wynika już nie uchwały, bo do tych czynności o charakterze
interwencyjnym  upoważniony  jest  organ  sprawujący  ten  nadzór  -  czyli  wójt  w  każdej  chwili.  Czyli  w
przypadku powzięcia informacji o wyszczególnionych nieprawidłowościach, wskazanych w art. 55 ust. 2.
Wówczas  plan  kontroli  nie  ma  żadnego  znaczenia,  bo  czynność  interwencyjna  jest  podejmowana,
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wówczas trzeba interweniować.  A nie  wtedy,  kiedy to  ewentualnie  przewiduje  plan.  Radna A.  Sieńko
ponownie zaapelowała o pozostawienie uchwały bez zmian w części „nie rzadziej niż raz do roku” oraz „w
okresie do 3 miesięcy”. Radna M. Romańska-Zagórska przychyliła się do przedmówczyni, iż zakładanie a
priori,  że do tej pory nic złego się nie działo i zakładanie z góry, że taka sytuacja nadal będzie miała
miejsce,  wydaje  się  błędem.  Odniosła  się  do  wypowiedzi  dyrektor  GZEAS-u,  że  na  komisji
argumentowano, że to była propozycja pracowników, żeby te kontrole nie były tak częste. Stąd radna w
tym  zakresie  ma  rozbieżność  argumentacji.  Radna  podobnie  jak  przedmówczyni  namawiała  do
zachowania  status  quo,  czyli  przeprowadzania  kontroli  w  żłobkach  raz  w  roku.  Wójt powiedział,
przypomniał, że przygotowując projekt uchwały brał pod uwagę określone okoliczności, jak w zarządzaniu
ryzykiem, czy działaniu analizuje się przeszłość, przyszłość i swoje oceny. Powtórzył, że kontrola „raz w
roku” mieści się w kontroli „nie rzadziej, niż raz na dwa lata”. Radna A. Sieńko powiedziała, że nadal nie
uzyskała  odpowiedzi  na  postawione  pytania  do  projektu  uchwały.  Wójt swierdził,  że  zarówno  projekt
uchwały,  jak  i  autopoprawka  zostały  wystarczająco  czytelnie  przedstawione.  Radny  K.  Gaweł zgłosił
wniosek formalny o zakończenie dyskusji i  przejście do głosowania nad projektem uchwały, stanowisko
wójta jest jasne i czytelne. Przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie wniosku formalnego radnego K.
Gawła.
Głosowano w sprawie:
wniosek formalny radnego K. Gawła ws. zakończenia dyskusji i przejście do głosowania projektu uchwały
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (12) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Krzysztof Gaweł, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta 
Żylska
PRZECIW (9) Dariusz Dragosz, Katarzyna Harmata, Tomasz Kostecki, Ryszard Krawczyk, Piotr Podleśny,
Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały.
Głosowano w sprawie:
AUTOPOPRAWKA do projektu uchwały ws. przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecię-cymi 
oraz dziennymi opiekunami działającymi na terenie gminy Zielonki;. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (12) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Krzysztof Gaweł, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta 
Żylska
PRZECIW (9) Dariusz Dragosz, Katarzyna Harmata, Tomasz Kostecki, Ryszard Krawczyk, Piotr Podleśny,
Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami działającymi na 
terenie gminy Zielonki z autopoprawką. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (12) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Krzysztof Gaweł, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena 
Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta 
Żylska
PRZECIW (9) Dariusz Dragosz, Katarzyna Harmata, Tomasz Kostecki, Ryszard Krawczyk, Piotr Podleśny,
Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr V/25/2024

8) uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/131/2018 Rady Gminy Zielonki z dnia 5 października 
2018 roku w sprawie udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Gminnego Zespołu Ekonomiczno - 
Administracyjnego Szkół w Zielonkach do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu 
administracji publicznej;
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P  rzewodniczący T. Łysek  : jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Oświaty i Polityki Społecznej - 5 głosów   
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Wójt omówił projekt uchwały. Wobec braku uwag, przewodniczący T. Łysek, zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Nr XLII/131/2018 Rady Gminy Zielonki z dnia 5 października 2018 roku w sprawie 
udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Gminnego Zespołu Ekonomiczno - Administracyjnego Szkół w 
Zielonkach do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej;
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz 
Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna
Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr V/26/2024)

9) uchwała w sprawie ustalenia kierunków działania dla Wójta Gminy Zielonki w zakresie wykupu
wolnych  działek/terenów  w  obszarze  ulic:  Lawendowa  i  Na  Popielówkę,  które  mogłyby  być
wykorzystane w celach rekreacyjnych;

P  rzewodniczący T. Łysek  : negatywna opinia Komisji Planowania i Rozwoju - 1 głos „za”, 4 głosów „prze-  
ciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, brak głosowania Komisji Budżetowej.
Wiceprzewodniczący rady,  przewodniczący Klubu Radnych Koalicja  Obywatelska Zielonki  P.  Ścigalski
projektodawca  omówił  projekt  uchwały.  Wójt odniósł  się  w  do  kwestii  formalnej,  wyartykułowanej  w
stanowisku  do  projektu  uchwały,  iż  zakres  wykracza  poza  dyspozycję  art.  18  ustawy  o  samorządzie
gminnym dot.  kompetencji  rady  gminy.  Analiza  podobnych  uchwał  wskazuje,  że  uchwały  jak  nazywa
projektodawca kierunkowe były uchylane przez nadzór wojewody z uwagi na przekroczenie uprawnień.
Wyznacznikiem  jakości  inicjatywy  uchwałodawczej  nie  jest  kopiowanie  innych  samorządów,  tylko
rozpoznanie  uwarunkowań  gminy  i  wypracowanych  rozwiązań,  również  aktualnie  realizowanych.
Projektodawca powinien zastanowić się jaki jest cel tego określonego działania. W opinii wójta nie jest to
uchwała  kierunkowa,  ponieważ  jasno  wskazano  obszar,  zakres  i  konkretne  działanie  do  wykonania.
Kierunkiem jest  rozwiązanie  problemu rekreacji  i  zbyt  małej  dostępności  terenu w obszarze Sołectwa
Zielonki,  uzasadnienie  uchwały  to  uszczegóławia.  Radni  mają  wiedzę  jakie  kwoty  wchodzą  w  grę  w
Zielonkach.  Dokument  Strategii  gminy  odnosi  się  ogólnie  do  kierunków,  a  uszczegóławianie  jest  na
etapach  uchwał  projektu  budżetu  oraz  wieloletniej  prognozy  finansowej.  Kolejną  sprawą  jest
nieuwzględnienie  tego,  co  przedmiotowe  sołectwo  zaplanowało,  tym  bardziej  niezrozumiały  jest  brak
komunikacji.  Wójt  ma nieodparte przekonanie,  że cała gmina powinna się dostosować do klubu, bądź
osoby, która uznała, że jedynie ma rację i w taki sposób będzie działała. Organ wykonawczy musi brać pod
uwagę kompleksowo mieszkańców pozostałych sołectw, ich uwarunkowania i funkcjonowanie. Dyskusje
choć trudne, ale kończą się z ustaloną hierarchią priorytetów, tak gmina się rozwijała na przestrzeni lat,
więc   niewyobrażalną jest sytuacja, by organ wykonawczy tą uchwałą musiał pominąć wiele lat dyskusji i
zadań  realizowanych.  Wójt  będąc  projektodawcą  przychodzi  na  komisje  i  tłumaczy  zasadność
przedkładanej  inicjatywy,  więc  nie  przyjmuje  tłumaczenia,  że  będą  udzielane  odpowiedzi  na  pytania
radnych na sesji, jak również przedstawiciel klubu obecny na komisjach wstrzymujący się od udzielania
odpowiedzi. W jego opinii nie jest to merytoryczna dyskusja, bo sesja jest następstwem pracy w komisjach,
tam powinna się odbyć cała dyskusja, tak sprawy są procedowane. W zakresie zagospodarowania terenu,
ważne by rozmawiać o tym, co w przyszłych planach powinno mieć miejsce, ponieważ aktualnie trudna
sytuacja dla mieszkańców jest konsekwencją decyzji sprzed 20 lat. Na dzisiaj przed gminą stoi wzięcie
odpowiedzialności  jak będzie wyglądać w przyszłości.  Na dzisiaj  skonsumowanie tego terenu poprzez
pozwolenie,  nie  jest  zależne  od  gminy,  ale  podnosi  odpowiedzialność,  co  zrobi  w  przyszłości.
Podsumowując  stwierdził,  że  projekt  uchwały  w  tej  formie,  treści  opiniuje  negatywnie,  natomiast  jest
otwarty  na  spotkania,  rozmowy i  współpracę.  Podkreślił,  że  kierunki  działania  rady  nie  określa  jedna
uchwała, która burzy system i kulturę organizacyjną gminy. Na koniec dodał, że jest otwarty do rozmów,
uważa że kierunkowe i punktowe działanie w temacie zakupu nieruchomości w tym zakresie niweluje całą
dyskusję w sołectwie, w zasadności gdzie powinna być inwestycja. Przypomniał że jest projektowany i
złożony  wniosek  na  teren  rekreacyjny  przy  szkole  w  Zielonkach.  Jest  też  duży  teren  w  innej  części
Zielonek. Cała rada dostrzega problem i ma pełną świadomość tego, jakie wyzwania w miejscach, gdzie
wyznaczone zostały tereny budowlane i nie ma terenu rekreacyjnego. Wójt prezentuje podejście, że należy
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mieć  ogląd  na  całą  gminę  a  radni  powinni  starać  się  równomiernie  to  dzielić  i  przede  wszystkim
respektować  plany,  które  podejmowaliśmy  wspólnie.  Projektodawca  P.  Ścigalski przypomniał,  że  w
uchwale nie ma mowy o żadnych wykupach w konkretnym terminie, nie ma mowy o żadnych wskazanych
miejscach. Powtórzył, że tego typu uchwały pojawiają się w wielu miastach w Polsce i Klub chce inicjować
tego typu  inicjatywy i  będzie  je  robić  w takiej,  czy  w innej  formie.  Natomiast  mieszkańcy  ocenią  tak
naprawdę docelowo,  czy  pozostali  radni  z  wójtem są za  tym,  żeby tereny rekreacyjne rozwijać.  Wójt
powiedział, że w jego przekonaniu nie ma na sali nikogo z rady, kto byłby przeciwny temu, żeby w tamtym
terenie poprawiać jakość życia mieszkańcom, tylko należy patrzeć przez pryzmat całej gminy.  Radny P.
Podleśny powiedział, że radni dostrzegają brak potrzebnego miejsca na rekreację w tym rejonie. Natomiast
dostrzega brak konkretyzacji,  a uchwała rady jest  aktem uchwałodawczym,  którego  wykonanie przez
organ wykonawczy podlega kontroli rady. W związku z tym w jaki sposób wójta rozliczyć, czy wykonał
uchwałę. Jeśli jak radny wspomniał, że nieważny jest okres, czy rok, czy dwa, czy kadencja, to w jego
opinii nie jest to uchwała, tylko wniosek do wójta, żeby w tej okolicy poszukał terenu, bo jest potrzebna
działka  rekreacyjna.  Jako  wniosek  rozumie  i  popiera.  Podał  przykład  jego  poszukiwań  terenu
rekreacyjnego w Grębynicach: przyprowadzał stronę zainteresowaną sprzedaniem działki do Pana Wójta i
tak kilkukrotnie. Ale był to wniosek do wójta i ostatecznie Grębynicach udało się to zrobić, nie za pomocą
uchwały,  również  był  w klubie  radnych i  mógł  to  tak  procedować.  Wracając  do procedury  wykonania
uchwały, jeżeli nie ma możliwości regulowania i sprawdzenia, czy Wójt wykonał uchwałę, to się sprzeciwia
takiej uchwale, nie będę głosował nad czymś, co nie jestem w stanie później sprawdzić, czy Wójt wykonał
ją tak należycie,  jak jest  tam napisane.  Podsumował,  że to jest  działanie PR-owskie,  również mógłby
napisać podobny wniosek kierunkowy na przejęcie  zadania  budowy chodnika przy  drodze powiatowej
Januszowice - Korzkiew - Grębynice za 30 milionów złotych i miałby aplauz 5 wsi na Facebooku, tyle że
nie o taką skuteczność chodzi. Radny w sprawie chodnika działa od kilku lat, ale nie w ten sposób załatwia
się takie sprawy, bo one nie mają sensu. Natomiast uważa za wadliwie prawne „zmuszanie” wójta do
czegoś,  z  czego  nie  będzie  mógł  być  rozliczony.  Na  koniec  zapytał,  czy  jeżeli  rzeczywiście  byłaby
dostępna działka w tamtym rejonie jedyna 10 arowa za kwotę 5 mln złotych, to w jaki sposób Wójt miałby
postąpić wobec przedmiotowej uchwały. W jego opinii musiałby ją kupić, co oznaczałoby niegospodarność,
więc unikajmy takich uchwał – podsumował. Najlepiej przyjść z osobą, która ma do sprzedania taką działkę
i wtedy wszyscy się zastanowią, czy stać gminę na nią i co można byłoby tam zrobić.  Projektodawca P.
Ścigalski powtórzył,  że to nie jest zwykła uchwała, tylko uchwała kierunkowa intencyjna i nie ma tutaj
wymogu do tego, żeby Wójt kupował taką działkę. To już Wójt określa, czy kupi, kiedy kupi i w jaki sposób
kupi. Zaapelował o zapoznanie się przepisami prawa, na czym polega działanie związane z uchwałami
kierunkowymi.  Radny P. Podleśny zapytał w jaki sposób radny sprawdzi, czy Wójt wykonał tą uchwałę,
którą się mu powierzyło, jaki ma pomysł na to, żeby sprawdzić, czy Wójt wykonał to, do czego został
zobligowany uchwałą Rady Gminy. Projektodawca P. Ścigalski powiedział, że przedmiotowa uchwała jest
intencją Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej,  by takie działania wójt podejmował, ale już w gestii Wójta
jest, czy on to wykona. Dodał, że takich uchwał jest bardzo dużo w różnych miejscowościach i miastach.
Intencją Klubu jest, żeby w tym obszarze takie miejsce powstało i chcemy inicjować tego typu działania
właśnie na Radzie Gminy.  Wójt odwołał się na nieścisłości w wypowiedzi przedmówcy; tytuł uchwały i
paragraf  pierwszy  -  nie  ma dowolności  -  jest  mowa o  wykupie  działek,  obszar  jest  zakreślony  i  jest
konkretny  zapis.  I  konkretne  ceny  za  nieruchomość,  co  jest  abstrakcyjnie  i  dlatego  negatywnie
zaopiniował. Trwają dyskusje na temat kierunków wśród rady, tylko że radni Klubu nie byli na komisjach,
żeby o tym dyskutować. Była mowa o tym, że te uchwały są niewykonalne i nieegzekwowalne, stąd się
odniósł wójt, że przekraczane są uprawnienia w tym projekcie uchwały w zapisie dotyczącym kierunków.
Dodatkowo uchwała mówi o wykupie, bo nie jest napisane, że mam pozyskać wójt teren za darmo. Gdyby
radni zawarli zapis, że ta uchwała zobowiązuje do uzyskania za darmo działki i darowizny, to jest inna
rozmowa  i  inna  opinia.  Radny  B.  Król zwrócił  się  z  pytaniem do  klubu,  czy  zdaniem klubu  Koalicja
Obywatelska Zielonki zakup gruntów za miliony w bardzo wąskim obszarze gminy jest priorytetem przed
zakupami pod lokalizacją nowych obiektów oświatowych w Zielonkach, Bibicach, może Węgrzcach, czy
wypłatami odszkodowań pod projektowany ZRID. Dodatkowo z których zadań budżetowych bieżących lub
z WPF-u projektodawca proponuje sfinansować i przewidzieć środki w kwocie 1, 1,5, 2 mln zł. Kolejna
sprawa, słyszał, że nie ma terenów rekreacyjnych, nie zgodził się z tym, ponieważ jeden teren jest, drugi
jest zagospodarowany zgodnie z uchwałą Rady Gminy i darowizną na rzecz Gminy Zielonki od Powiatu
Krakowskiego  za  zgodą  wojewody,  zaakceptowany,  zagospodarowany  na  Osiedle  Łokietka,  nie  widzi
problemu  jest  działka  wykupiona,  która  została  przez  trasę  Wolbromską  podzielona  i  połączona  z
przejściem z jednej  na drugą.  Jest  urządzona alejka spacerowa.  Ona ma szerokości  12 metrów,  200
pewnie długości, czy 150, nic nie stoi na przeszkodzie, żeby zawnioskować do Pana Wójta o realizację
tam ścieżki pieszo-rowerowej, żeby było dojście do nowego węzła przy granicy z Zielonkami na Trasie
Wolbromskiej. Z kolei na 9 metrach można zrobić pasaż dla dzieci, dla młodzieży i dla starszych. A na
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końcu może jakiś wybieg dla piesków, bo taki jest wnioskowany. A pod tym bardzo ważna rzecz, kolektor
odwodnieniowy,  bo  jak  wiemy  dużym  problemem  jest  odwodnienie  nieruchomości.  Odniósł  się  do
wypowiedzi  projektodawcy,że  najbliższe  w  Krakowie  tereny  to  jest  Dworek  Białopradnicki  i  Opolska,
mówiąc o dojściu 5 min. w jego opinii nie dojdzie się za Opolską z Glogera za 5 min. Radny obserwuje w
tamtym rejonie duże osiedla, wiele domów i miasto nie projektuje terenu rekreacyjnego. Podsumował, że
jest przeciwny projektowi uchwały, ale składa wniosek do Pana Wójta, aby spróbował podjąć działania
pozyskania ze Skarbu Państwa nieruchomości na terenie gminy Zielonki i w sąsiedztwie ulicy Pękowickiej
po stronie miasta Krakowa. Też są tereny, które są po byłym tzw. ZOMO i być może i nawet deweloperzy
pewnie będą zainteresowani w Toniach takim rozwiązaniem wspólnie z miastem podjąć działania, przejąć
na rzecz gminy Dodał, że w gminie jest sporo terenów Skarbu Państwa i w Owczarach i w Bibicach i
pewnie w Zielonkach. Warto by Pan Wojewoda i Pani Starosta przychylnym okiem potraktowali wnioski
Pana Wójta i wtedy Koalicja Obywatelska także może mieć sukces wspierając te działania. Wniosek w tej
sprawie sprecyzuje na piśmie do Pana Wójta. Wiceprzewodnicząca M. Listoś powiedziała, że posiedzenia
komisji służą rozmawianiu o sprawach gminy, po to prosiliśmy na Komisji Planowania i Rozwoju, która
zajmuje się planowaniem w szczególności planowaniem przestrzennym i prosiliśmy o dyskusję z autorem,
czy współautorem, żeby w tym zakresie się wypowiedział. Natomiast niestety padła deklaracja, że będzie
dyskusja na sesji. Tak naprawdę ta dyskusja mogła się odbywać na każdej innej Komisji. W tym przypadku
szczególnie podkreśliła radna, powinna odbyć się na Komisji Planowania i Rozwoju. Jako przewodnicząca
komisji, zwróciła uwagę, że obowiązują plany miejscowe, należy pamiętać o tym, że myśląc o terenach
rekreacyjnych, mieszkańcy zwracają uwagę na sąsiedztwo. Teraz jeżeli komuś umiejscowimy plac zabaw,
niekoniecznie  to  będzie  dla  nich  atrakcyjne.  Z  innych  doświadczeń,  uważa  że  nie  jest  to
jednopłaszczyznowa rozmowa dotycząca terenów rekreacyjnych. Właściwie jakie tereny autorzy mają na
myśli, czy to ma być plac zabaw. W tamtej okolicy są wąskie działki, czy sprawdzono przepisy dotyczące
odległości od granicy działki, aspekty uciążliwości akustycznej. Temat jest bardzo szeroki i bardzo ważny,
stąd nie może go zabraknąć na komisjach. Radny B. Król zwrócił uwagę, że na ul. Złote Piaski jest park po
stronie Zielonek przy ul. Długopolskiej z dojściem w 5 min. Jest park budowany, który ma być finalizowany
za szkołą,  jest  w bliskiej  odległości  na dzień dzisiejszy dla mieszkańców. W większości  mieszkańców
gminy  nie  ma  tak  blisko  dostępnego  pod  każdym  domem  terenu  rekreacyjnego.  Odniósł  się  do
przedmówczyni w temacie planów miejscowych, iż nic nie stoi na przeszkodzie, żeby deweloperzy przy ul.
Na Popielówkę przeznaczyli z tych 50 arów, gdzie budują 30 domków, aby przeznaczyli 2 ary na teren
Kieszonkowego Placu Zabaw i będzie na miejscu bardzo blisko miał komfort użytkowania.  Zamiast tylko
oczekiwać, że deweloper sprzeda lokale,  a gmina się będzie martwić terenami rekreacyjnymi.  Wyraził
wątpliwość, kto za tym stoi. Przewodniczący T. Łysek przypomniał, że są w radzie wypracowane standardy
pracy. Podstawą działania jest strategia gminy  Zielonki, która zakłada rozwój infrastruktury rekreacyjnej.
Realizując tą strategię radni działali w swoich okręgach wyborczych, jak też w swoich sołectwach. Zwrócił
się  do  projektodawcy,  czy  klub  działając  w  sołectwie  Zielonki  składał  wnioski  dotyczące  poszerzenia
obszarów  rekreacyjnych  uwzględniając  ten  teren.  Czy  w  planach  rzeczowo-finansowych  sołectwa  i
wnioskach do wójta takie  dyskusje i wnioski miały miejsce, czy od strony mieszkańców się pojawiają.
Radni  reprezentują mieszkańców, w imieniu których występują i  grup mieszkańców.  Jeśli  występuję z
jakimś projektem,najczęściej  mieszkańcy podejmowali  uchwały  zebrania  wiejskiego czy też  pozytywne
opinie mieszkańców czy też petycje i wnioski mieszkańców, które radę do tego obligują.  Są komisje do
tych  spraw  właściwe,  jak  Komisja  Planowania  i  Rozwoju,  czy  tego  typu  wnioski  były  składane  i
formalizowane.  Dodatkowo niebawem pojawi się do rozpatrywania projekt budżetu gminy i dyskusję na
temat budżetu. To jest również miejsce w ramach którego składamy wnioski do budżetu do Wójta Gminy,
który  w  oparciu  o  nasze  propozycje  podejmuje  decyzję  jakie  obszary  zagospodarowywać.  W dalszej
kolejności  zebrani  dyskutowali  na  temat  bieżącej  współpracy  odnośnie  posiedzeń  komisji,  w  tym
potencjalnego podjęcia kolejnego partnerstwa. W wyniku której p  rzewodniczący T. Łysek   podsumował, że
zgodnie  z  przepisami  prawa gminę na zewnątrz  reprezentuje  wójt.  Radę Gminy Zielonki  reprezentuje
przewodniczący rady.  Komisje  mają charakter  wewnętrzny,  nie  mają prawa do reprezentowania  Rady
Gminy.  Korespondencja  zewnętrzna  prowadzona  jest  poprzez  Gminę,  ewentualnie  poprzez
przewodniczącego rady.  Potwierdził, że nie uczestniczył w prywatnej wizycie w Konsulacie Niemieckim,
gdyż nie był upoważniony przez radę, więc nie miał prawa do reprezentowania jej  w takim spotkaniu.
przypomniał,  że  gmina ma dwa partnerstwa,  jedno z  gminą amerykańską,  drugie  z  gminą francuską.
Ważnym jest, jeśli radni uznają, że będą chcieli podjąć współpracę,by najpierw podjęli takie rozmowy na
komisji,  następnie  oddolnie  mogli  porozmawiać,  a  dopiero  na  końcu  przystępować  do  oficjalnych
podpisywań  porozumień,  niemniej  powinny  mieć  samorządy  wzajemne  korzyści,  wynikające  z  takiej
współpracy. Wójt przypomniał rozmowę z przewodniczącym komisji, że jest to dobry moment na rozmowy
na  początku  kadencji.  Tyle  żeby  mówić  o  współpracy  z  Republiką  Federalną  Niemiec,  czy  innym
partnerem,  trzeba  mieć  wiedzę,  czy  radni  tego  chcą,  w  przeciwnym  razie  gmina  wystawia  się  na
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śmieszność. Wójt nie ma wiedzy, czy radni chcą takiego partnerstwa. Radny T. Kostecki poinformował, iż
wizyta w Konsulacie Republiki Federalnej Niemiec miała na celu pozyskanie informacji do dalszych prac w
komisji. Poinformował wójta iż planuje pozyskać wiedzę celem podjęcia partnerstwa. Podkreślił, że nie była
ta wizyta spotkaniem prywatnym tylko dwóch radnych Gminy Zielonki. Celem było ułatwienie pracy komisji
i jemu jako przewodniczącemu tej komisji by ustalić czym dysponujemy i na tej podstawie podejmować
dalsze decyzję. Przewodniczący T. Łysek powiedział, że odbędzie się szkolenie w zakresie kompetencji i
posiadanych uprawnień radnych.  Radna R. Toft zwróciła się o powrót do dyskusji nad meritum sprawy i
głosowanie projektu uchwały. Radna A. Sieńko powiedziała, że po otrzymaniu uchwały zrobiła rekonesans
we wskazanej lokalizacji w uchwale. Jak tylko otrzyma informację zwrotną, że strona jest zainteresowana,
wówczas przyjdzie do pana wójta do podjęcia rozmów w tym zakresie.  Radny K. Olawski zgodził się z
wypowiedziami przedmówców pana wójta i radnego B. Króla.  Podkreślił,  że dla niego pełniącego dwie
funkcje w samorządzie Gminy, bardzo ważnym jest dobra współpraca z mieszkańcami wspólnie z Radą
Sołecką.  Przypomniał, że zasługą radnego były działania związane z pozyskaniem terenów, zarówno ze
starostą, wojewodą oraz ministrem i dzięki tym zabiegom udało się mu pozyskać działkę za darmo dla
gminy tj.  42 ary działki Skarbu Państwa. Dodał, że z panem P. Ścigalskim próbował się skontaktować
wyobrażając  sobie,  że  może  pomóc  w  niektórych  sprawach,  będąc  osobą  zaangażowana  w  sprawy
samorządowe Miasta Kraków, jeszcze nie będąc wiceprzewodniczącym rady, ale bez rezultatu, nie było
żadnej współpracy z Sołtysem osiedla Łokietka i Sołtysem Zielonek, zanim został złożony projekt uchwały.
Zadeklarował,  że wcześniej  również starał  się o kolejne tereny, składał wnioski.  O wielu rzeczach jest
mówione na zebraniu wiejskim, ale radnego nie było na żadnym z nich, jak również nie był nigdy w tym
budynku sołeckim. Zachęca do współpracy z sołtysami, zakłada dobrą wolę, żeby tam powstał jakiś kolejny
teren rekreacyjny. Ma w nim poparcie, tylko nie poprzez proponowanie uchwały niezgodnej z przepisami
prawa. Liczy, że znajdzie czas dla Sołtysa Osiedla Łokietka. Radna A. Sieńko zgłosiła wniosek formalny o
zamknięcie dyskusji i przejście do głosowania nad projektem uchwały. Przewodniczący T. Łysek zarządzi
głosowanie wniosku formalnego radnej A. Sieńko.
Głosowano w sprawie:
wniosek formalny radnej A. Sieńko w sprawie zakończenia dyskusji i przejście do głosowania projektu 
uchwały
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17) Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz Kostecki, Ryszard 
Krawczyk, Bogusław Król, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek, Piotr Podleśny, Agata Radosz-
Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
PRZECIW (1) Paweł Ścigalski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Krzyworzeka
BRAK GŁOSU (2) Adrian Baran, Krzysztof Olawski
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały
Głosowano w sprawie:
AUTOPOPRAWKA do projektu uchwały ws. ustalenia kierunków działania dla Wójta Gminy Zielonki w 
zakresie wykupu wolnych działek/terenów w obszarze ulic: Lawendowa i Na Popielówkę, które mogłyby 
być wykorzystane w celach rekreacyjnych. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Tomasz Kostecki, Ryszard 
Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Marek Małek, Piotr 
Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana 
Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (2) Adrian Baran, Krzysztof Olawski
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący T. Łysek zarządził głosowanie nad projektem uchwały wraz z autopoprawką
Głosowano w sprawie:
ustalenia kierunków działania dla Wójta Gminy Zielonki w zakresie wykupu wolnych działek/terenów w 
obszarze ulic: Lawendowa i Na Popielówkę, które mogłyby być wykorzystane w celach rekreacyjnych z 
autopoprawką. 
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (5) Tomasz Kostecki, Ryszard Krawczyk, Tadeusz Łysek, Marta Romańska-Zagórska, Paweł Ścigalski
PRZECIW (13) Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, Bogusław Król, 
Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Anna Sieńko, Romana 
Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Marek Małek
BRAK GŁOSU (2) Adrian Baran, Krzysztof Olawski
Przewodnicz  ą  cy T.   Ł  ysek   zgłosił, że głosuje „przeciw”i prosił o wpisanie informacji do protokołu, że błędnie 
przycisnął przyciski.
Ostateczne wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Uchwała nie została podjęta.
P  rzewodniczący T. Łysek   ogłosił 10 min. przerwy.
Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 21 czerwca 
2024 r. do 28 sierpnia 2024 r.

1) 21 czerwca br. wziąłem udział w uroczystym zakończeniu roku szkolnego 2023/2024 w placówkach
oświatowych na terenie Gminy. 

2) 21 czerwca br. podpisałem umowę na realizację projektu pn. „Gospodarka wodno-ściekowa w Gmi-
nie Zielonki w obszarze aglomeracji Kraków – V etap”. Umowa zapewnia finansowanie z Funduszy
Europejskich 70% kosztów kwalifikowanych zadania. Celem projektu jest uporządkowanie gospo-
darki wodno-ściekowej na terenie gminy Zielonki,  ochrona środowiska naturalnego przed zanie-
czyszczeniem, wzrost stopnia skanalizowania gminy oraz poprawa funkcjonowania systemów ka-
nalizacyjnych na terenie gminy, co korzystnie wpłynie na komfort życia mieszkańców.

3) 22 czerwca br. Sołtys wraz z Kołem Gospodyń Wiejskich z Januszowic zorganizowali Piknik Ro-
dzinny dla mieszkańców tej miejscowości. 

4) 23 czerwca br. odbył się parafialny piknik w Zielonkach pt. “Mamo! Tato! Chodź na Pole!”. Wydarze-
nie poprowadził ks. Piotr Płaszcz – Dyrektor Biura Prasowego Archidiecezji Krakowskiej wraz z rad-
ną Anną Sieńko. 

5) 21-23 czerwca br. odbyły się uroczystości z okazji 750-lecia sołectwa Wola Zachariaszowska. Wy-
darzenie zorganizowane zostało przez sołtysa, radę sołecką, Koło Gospodyń Wiejskich „Wolanie”,
Ochotniczą Straż Pożarną, Orkiestrę Dętą OSP „Wola”, parafię, Szkołę Podstawową i Środowisko-
wy Dom Samopomocy.

6) 24 czerwca br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Osiedle Łokietka. 
7) 25 czerwca br. wraz z Kierownikiem Referatu Budownictwa i Urbanistyki Panią Beatą Lipień-Łysek

uczestniczyłem w przeglądzie technicznym szkoły podstawowej w Bibicach. 
8) 25 czerwca br. uczestniczyłam w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Me-

tropolia Krakowska. Tematem spotkania było m.in. zagospodarowanie odpadów z gmin w instala-
cjach miejskich oraz zmiany w zasadach finansowania transportu aglomeracyjnego. 

9) 26 czerwca br. wraz z Kierownikiem Referatu Gospodarki Komunalnej Panią Małgorzatą Fordymac-
ką uczestniczyłem w spotkaniu z Wójtem Gminy Wielka Wieś Panem Krzysztofem Wołosem. Dys-
kutowano nt. budowy suchych zbiorników przeciwpowodziowych na rzeczce Prądnik. 

10) 27 czerwca br. odbyłem spotkanie z Przewodniczącą Gminnej Komisji Urbanistyczno – Architekto-
nicznej. Tematem spotkania były projekty planów zagospodarowania przestrzennego Gminy Zielon-
ki.

11) 27 czerwca br. uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrektorem Regionalnego Zarządu Gospodarki Wod-
nej w Krakowie Panem Wojciechem Kozakiem. Podczas spotkania dyskutowano nt. konieczności
wykonania suchych zbiorników przeciwpowodziowych w gminie Zielonki. 

12) 27 czerwca br. została podpisana umowa z Firmą Galicja Sport sp. z o.o.  na budowę hali łukowej
przy szkole podstawowej w Bibicach. Inwestycja jest realizowana dzięki dofinansowaniu z Minister-
stwa Sportu i Turystyki w wysokości 1 646 400,00 zł. Wartość kontraktu wynosi 3 382 500,00 zł.

13)  27 czerwca br. Z-ca Wójta Pan Arnold Kuźniarski uczestniczył w Nadzwyczajnym Walnym Zebra-
niu Członków Stowarzyszenia Lokalnej Organizacji Turystycznej Powiatu Krakowskiego „Pod Kra-
kowem”. Tematem spotkania były m.in. zmiany statutu stowarzyszenia. 

14) 28 czerwca br. uczestniczyłem w spotkaniu Zarządu Powiatu w Krakowie z Wójtami, Burmistrzami
Gmin i miast Powiatu. Dyskutowano m.in. nt. stanu realizacji inicjatyw samorządowych na 2024 r. i
poruszono kwestie wywłaszczeń działek pod pasy drogowe. 

15) 28 czerwca br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Batowice. 
16) 29 czerwca br. na stadionie sportowym KS Bibiczanka Bibice odbył się Memoriał ks. Tadeusza Isa-

kowicz-Zaleskiego. 
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17) 29 czerwca br. na terenie rekreacyjno-sportowym w Brzozówce odbył się Piknik Rodzinny. Wyda-
rzenie zorganizowali sołtys, rada sołecka i Koło Gospodyń Wiejskich „Przyjaciele Brzozówki”.

18) 30 czerwca br. odbył się VII Piknik Strażacki w Trojanowicach, zorganizowany przez sołtysa oraz
OSP Trojanowice. Wydarzenie zostało dofinansowane przez Gminę w wysokości 6 000 zł z grantu
przyznanego w ramach ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.

19) 1 lipca br. wraz Komisją Oświaty i Polityki Społecznej Gminy Zielonki uczestniczyłem w wizji lokal-
nej w samorządowych placówkach oświatowych. 

20) 2 lipca br. przeprowadziłem spotkanie z Dyrektorami Szkół i Przedszkoli z terenu Gminy Zielonki.
21) 3 lipca br. uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami OSP Garlica Murowana. Dyskutowano

nt. pozyskania nowego samochodu dla OSP. 
22) 3 lipca br. uczestniczyłam w Posiedzeniu Komisji Tematycznej SMK ds. Środowiska, Przestrzeni i

Mobilności. Tematem spotkania były m.in. zasady finansowania publicznego transportu zbiorowego
i zmiany w obowiązującej taryfie. 

23)  4 lipca br. przeprowadziłem spotkanie dot. współpracy z przedstawicielami firm posiadającymi ze-
zwolenie  na  prowadzenie  działalności  w  zakresie  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  lub
osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na
terenie gminy.

24)  5 lipca br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Owczary. 
25) 6 lipca br. sołtys Sołectwa Przybysławice wraz z radą sołecką i Kołem Gospodyń Wiejskich zorgani-

zowali dla mieszkańców Piknik Rodzinny. 
26) 8 lipca br. przeprowadziłem spotkanie z Dyrektorem Szkoły Podstawowej w Bibicach. Dyskutowano

m.in. na temat spraw organizacyjnych placówki.
27)  8 lipca br. przeprowadziłem spotkanie z Dyrektorem Szkoły Podstawowej w Zielonkach. Dyskuto-

wano m.in. na temat spraw organizacyjnych placówki.
28) 8 lipca br. uczestniczyłem w spotkaniu z st. bryg. dr inż. Arkadiuszem Kielinem - Zastępcą Małopol-

skiego Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej. 
29) 8 lipca br. wraz ze Skarbnikiem Gminy Panią Agatą Adamczuk podpisałem umowę z Księdzem Ta-

deuszem Kozakiem Proboszczem Parafii Rzymsko-Katolickiej w Zielonkach na udzielenie dotacji
na remont i konserwację budynku starej plebanii. Środki na wykonanie inwestycji w wysokości 1,29
mln gmina pozyskała z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Dodatkowo, ze środków bu-
dżetu gminy na realizację tej inwestycji przeznaczono 26 tys. zł.

30) 13 lipca br. na terenie rekreacyjnym w Garliczce, sołtys wraz z radą sołecką zorganizowali X Piknik
Integracyjny „Wszystko gra! W Garliczce”. 

31) 23 lipca br. do gminy Zielonki przybyli przedstawiciele Banku Światowego. Wizyta miała związek z
funkcją operatora jaką gmina świadczy w ramach programu „Czyste powietrze”. Goście chcieli po-
znać problemy oraz wyzwania, z jakimi gminy muszą się zmierzyć w związku z wymianą niskoemi-
syjnych źródeł ciepła.

32) 23 lipca br. Skarbnik Gminy Pani Agata Adamczuk uczestniczyła w Forum Wójtów, Burmistrzów i
Prezydentów Małopolski. Spotkanie poświęcone było projektowi nowej ustawy o dochodach jst. 

33) 24 lipca br. uczestniczyłem w uroczystościach z okazji święta Policji Komendy Powiatowej Policji w
Krakowie. 

34) 25 lipca br. Z-ca Wójta Pan Arnold Kuźniarski uczestniczył w Walnym Zebraniu Członków Stowarzy-
szenia Korona Północnego Krakowa. 

35) 26 lipca br. uczestniczyłem w spotkaniu z Panem Robertem Lisowskim Wójtem Gminy Iwanowice.
Tematem spotkania była bieżąca współpraca.

36) 26 lipca br. uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami firmy Doeko Group. Tematem spotka-
nia była współpraca.

37) 26 lipca br. uczestniczyłem w spotkaniu z ks. Tadeuszem Kozakiem – Proboszczem Parafii w Zie-
lonkach. Dyskutowano nt. dotacji na remont i konserwację budynku starej plebanii w Zielonkach.

38) 26 lipca br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Wola Zachariaszowska. 
39) 27 lipca br. uczestniczyłem w obchodach „ Dni Św. Kingi” w Wieliczce. 
40) 30 lipca br. wraz z Kierownikiem Referatu Gospodarki Komunalnej Panią Małgorzatą Fordymacką

uczestniczyłem w oględzinach obiektu Centrum Medycznego w Batowicach. 
41) 30 lipca br. uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Metro-

polia Krakowska. Tematem spotkania była m.in. prezentacja postępu prac w realizacji Strategii ZIT
2021-2027oraz uzgodnienia w zakresie procesu aktualizacji dokumentu. 

42) 31 lipca br. został otwarty nowo powstały plac zabaw znajdujący się na granicy Bosutowa i Bolenia.
Na nowocześnie wyposażony obiekt składa się drewniany zestaw zabawowy, zasuwana piaskowni-
ca, huśtawka „bocianie gniazdo”, betonowy stół do gry w szachy i trzy ławki. Obiekt zrealizowano w
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ramach zadania pn.,,Wsparcie na wdrożenie operacji w ramach strategii rozwoju lokalnego kiero-
wanego przez społeczność” w ramach działania ,,Wsparcie dla rozwoju lokalnego w ramach inicja-
tywy LEADER”, współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej objętego Programem Rozwoju
Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. Nakłady w ramach projektu PROW wynoszą 385 254,22 zł,
a nakłady poza projektem to kwota 10 200,00 zł. 

43) 2 sierpnia br. wraz z Kierownikiem Referatu Dróg i Komunikacji Panem Piotrem Zięciną uczestni-
czyłem w spotkaniu z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich w Krakowie Panią Katarzyną Wę-
grzyn-Madeja. Dyskutowano nt. bieżącej współpracy oraz modernizacji dróg wojewódzkich w ra-
mach „Inicjatyw Samorządowych”. 

44) 2 sierpnia br. wraz z Kierownikiem Referatu Dróg i Komunikacji Panem Piotrem Zięciną uczestni-
czyłem w spotkaniu z Z-cą Dyrektora ds. Inwestycji Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad
Panem Robertem Jakubiakiem. Spotkanie dot. współpracy oraz prac związanych z budową POK. 

45) 7 sierpnia br. uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego Pa-
nem Jackiem Grygą. Spotkanie dot. zadań do realizacji w ramach Inicjatyw Samorządowych na
drogach powiatowych w gminie Zielonki. 

46)  7 sierpnia br. wraz ze Skarbnikiem Gminy Panią Agatą Adamczuk podpisałem z Wojewodą Mało-
polskim Panem Krzysztofem Janem Klęczarem umowę zapewniającą finansowanie rozbudowy dro-
gi gminnej K601584 na odcinku Garlica Duchowna – Garliczka – Owczary. Dofinansowanie z Rzą-
dowego Funduszu Rozwoju Dróg pokryje 50% kwalifikowanych kosztów inwestycji. Całkowity koszt
zadania to 23 160 000,00 zł. Projekt obejmie budowę chodnika, regulację odwodnienia, przebudo-
wę kolidującej infrastruktury i przebudowę jezdni na długości 2 km.

47) 8 sierpnia br. odbyłem spotkanie z Panem Grzegorzem Małodobrym Radnym Sejmiku Wojewódz-
twa Małopolskiego. Tematem spotkania była współpraca na rzecz rozwoju gminy Zielonki.

48)  9 sierpnia br. uczestniczyłem w posiedzeniu Klastra Energii.
49) 10 sierpnia br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Garliczka. 
50) 11 sierpnia br. Koło Gospodyń i Gospodarzy Wiejskich w Owczarach zorganizowali dla mieszkań-

ców Gminy Zielonki wydarzenie pn. „Brama Weselna”.
51) 12 sierpnia br. podpisałem umowę z Panem Piotrem Job reprezentującym firmę „Etna” na budowę

Ośrodka Zdrowia w Zielonkach. Nowa przychodnia powstanie przy ul. Galicyjskiej w Zielonkach. In-
westycja uzyskała wsparcie w wysokości 6 mln 715 tys. zł z Rządowego Funduszu Polski Ład w ra-
mach Programu Inwestycji Strategicznych.

52) 12 sierpnia br. odbyłem spotkanie z Posłem na Sejm RP dr Dominikiem Jaśkowcem. Tematem spo-
tkania była współpraca w celu skutecznego działania na rzecz rozwoju gminy Zielonki. 

53)  13 sierpnia br.  uczestniczyłem w spotkaniu z nieformalną grupą Zieleńczanie,  z  okazji  Święta
Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny. 

54) 13 sierpnia br. uczestniczyłem w spotkaniu z Z-cą Prezydenta Miasta Krakowa Panem Łukaszem
Sękiem. Tematem spotkania był Plan Zagospodarowania Przestrzennego dla działki klubu sporto-
wego LKS Zieleńczanka. 

55) 14 sierpnia br. uczestniczyłem w spotkaniu z Panem Robertem Lisowskim Wójtem Gminy Iwanowi-
ce. Tematem spotkania była bieżąca współpraca.

56) 20 sierpnia br. uczestniczyłem w spotkaniu z panem Arturem Szymacha Z-cą Kanclerza Uniwersy-
tetu Rolniczego w Krakowie. Dyskutowano m.in. na temat pozyskania gruntów pod drogę w m. Gar-
lica Murowana.

57) 20 sierpnia br. uczestniczyłem w spotkaniu z Gminną Komisją Urbanistyczno – Architektoniczną.
Tematem spotkania były projekty planów zagospodarowania przestrzennego Gminy Zielonki.

58) 22 sierpnia br. uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrektorem Regionalnego Zarządu Gospodarki Wod-
nej w Krakowie Panem Wojciechem Kozakiem. Podczas spotkania dyskutowano nt. ochrony prze-
ciwpowodziowej gminy Zielonki oraz bieżącego utrzymanie i renaturyzacji rzeki Prądnik. 

59) 22 sierpnia br.  uczestniczyłem w spotkaniu z Wojewodą Małopolskim. Tematem spotkania była
ochrona przeciwpowodziowa gminy Zielonki oraz bieżące inwestycje. 

60) 23 sierpnia br. uczestniczyłem w spotkaniu z Sołtysem sołectwa Zielonki oraz mieszkańcami sołec-
twa Zielonki. Tematem spotkania były podtopienia na terenie sołectwa. 

61) 24 sierpnia br. uczestniczyłem w Gminnych Dożynkach w gminie Iwanowice. 
62) 25 sierpnia br. Sołtys Sołectwa Owczary wraz z Radą Sołecką i OSP Owczary zorganizowali Piknik

„Zakończenie wakacji – bezpiecznie wracaj do szkoły”.  
63) 26 sierpnia br. odbyły się Dożynki Parafialne w Zielonkach. 
64) 27 sierpnia br. uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Me-

tropolia Krakowska. Tematem spotkania było m.in. podjęcie uchwały w spr. przyjęcia aktualizacji
Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych na lata 2021-2027. Ponadto na spotkaniu przed-
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stawiono informację dot. raportu z monitoringu Strategii Metropolia Krakowska 2030. 
65) 27 sierpnia br. uczestniczyłem w spotkaniu na Uniwersytecie Ekonomicznym w Krakowie. 
66) 28 sierpnia br. przeprowadziłem spotkanie z Dyrektorami Szkół i Przedszkoli z terenu Gminy Zielon-

ki. Podczas spotkania dyskutowano m.in. nt. organizacji nowego roku szkolnego. 
67) 28 sierpnia br. odbyło się ślubowanie i nadanie aktu stopnia awansu zawodowego nauczycieli ze

szkół z terenu Gminy Zielonki.
RÓŻNE: 

1. W dniach 26-30 czerwca br. Zespół Fermata gościł na Budapest Music Festival (Międzynarodowym
Festiwalu Chórów i Orkiestr w Budapeszcie). W ciągu kilku intensywnych dni zespół zaprezentował
się na dwóch koncertach oraz miał okazję wysłuchać prezentacji chórów z całego świata.

2. W dniu 20 października 2024 roku (niedziela) w godzinach 8.00 – 20.00 odbędą się wybory Sołty-
sów i Rad Sołeckich z terenu gminy Zielonki. Kandydatów na sołtysów i na członków rad sołeckich
można zgłaszać do Urzędu Gminy Zielonki na ręce Pełnomocnika ds. wyborów w dniach od 10 do
23 września 2024 roku do godziny 16.00 (I budynek Urzędu Gminy, I piętro – pokój 209). Szczegó-
łowe informacje dostępne są na stronie internetowej www.zielonki.pl. 

3. Gmina Zielonki otrzymała dofinansowanie ze środków finansowych Województwa Małopolskiego w
wysokości 40.000 zł w ramach zadania pn. „Małopolskie Świetlice wiejskie 2024” na zakup elemen-
tów wyposażenia do świetlic wiejskich w trzech placówkach: w Garliczce, Owczarach i Brzozówce. 

Podjęto zarządzenia: 
1) ZARZĄDZENIE NR 117/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 24 CZERWCA 2024 ROKU w

sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok. 
2) ZARZĄDZENIE NR 118/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 24 CZERWCA 2024 ROKU w

sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok
2024, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Zarządzeniem
Nr 117/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 24 czerwca 2024 roku. 

3) ZARZĄDZENIE NR 119/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 24 CZERWCA 2024 ROKU w
sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół,  dla których organem prowadzącym
jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024. 

4) ZARZĄDZENIE NR 120/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 27 CZERWCA 2024 ROKU w
sprawie: powołania członków komisji przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia zamówie-
nia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego dla zadania pn. „Usługa zimowego utrzymania
dróg gminnych w Gminie Zielonki o łącznej długości 137 km oraz parkingów przydrożnych o łącznej
powierzchni 5000 m2 w sezonie zimowym 2024/2025” oraz trybu jej pracy.

5) ZARZĄDZENIE NR 121/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 27 CZERWCA 2024 ROKU w
sprawie: powołania Pełnomocnika do spraw Projektu pn. „Gospodarka wodno-ściekowa w Gminie
Zielonki w obszarze aglomeracji Kraków-V etap”.

6) ZARZĄDZENIE NR 122/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 CZERWCA 2024 ROKU w
sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok. 

7) ZARZĄDZENIE NR 123/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 CZERWCA 2024 ROKU w
sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok
2024, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Zarządzeniem
Nr 122/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 28 czerwca 2024 roku.

8) ZARZĄDZENIE NR 124/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 CZERWCA 2024 ROKU w
sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok
2024 w związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy.

9) ZARZĄDZENIE NR 125/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 CZERWCA 2024 ROKU w
sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.

10)  ZARZĄDZENIE NR 126/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 CZERWCA 2024 ROKU w
sprawie: zmiany Zarządzenia nr 225/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 30 września 2022 roku w
sprawie udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia Korona Północnego Krakowa.

11) ZARZĄDZENIE NR 127/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 3 LIPCA 2024 ROKU w sprawie
wytycznych i założeń do projektu Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2025 rok oraz Wieloletniej
Prognozy Finansowej. 

12)  ZARZĄDZENIE NR 128/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 LIPCA 2024 ROKU w sprawie:
desygnowania Przewodniczącego składów osobowych Komisji Egzaminacyjnych uprawnionych do
przeprowadzenia postępowań egzaminacyjnych dla nauczycieli placówek oświatowych gminy Zie-
lonki ubiegających się o stopień awansu zawodowego nauczyciela mianowanego w sesji  letniej
2024 roku.
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13) ZARZĄDZENIE NR 129/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 LIPCA 2024 ROKU w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok.

14) ZARZĄDZENIE NR 130/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 LIPCA 2024 ROKU w sprawie:
zmiany  zarządzenia  dotyczącego wykonania  uchwały  budżetowej  Gminy  Zielonki  na  rok  2024,
zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Zarządzeniem Nr
129/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 10 lipca 2024 roku. 

15) ZARZĄDZENIE NR 131/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 LIPCA 2024 ROKU w sprawie:
powołania Komisji Gminnej do spraw weryfikacji strat powstałych w wyniku zdarzeń noszących zna-
miona klęski żywiołowej w dniu 08.07.2024 r.

16)  ZARZĄDZENIE NR 132/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 LIPCA 2024 ROKU w sprawie:
powołania Komisji  Egzaminacyjnej  do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla na-
uczyciela Pani Edyty Marii  DOMOSZYCKIEJ, ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela
mianowanego w sesji letniej 2024 roku.

17)  ZARZĄDZENIE NR 133/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 LIPCA 2024 ROKU w sprawie:
powołania Komisji  Egzaminacyjnej  do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla na-
uczyciela Pani Ilony BAŃCEROWSKIEJ, ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela miano-
wanego w sesji letniej 2024 roku.

18)  ZARZĄDZENIE NR 134/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 LIPCA 2024 ROKU w sprawie:
powołania Komisji  Egzaminacyjnej  do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla na-
uczyciela Pani Klaudii IMIELSKIEJ, ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowane-
go w sesji letniej 2024 roku.

19)  ZARZĄDZENIE NR 135/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 LIPCA 2024 ROKU w sprawie:
powołania Komisji  Egzaminacyjnej  do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla na-
uczyciela Pani Barbary PALIGA, ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego w
sesji letniej 2024 roku.

20) ZARZĄDZENIE NR 136/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 LIPCA 2024 ROKU w sprawie:
powołania Komisji  Egzaminacyjnej  do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla na-
uczyciela Pani Moniki KOLARSKIEJ, ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowa-
nego w sesji letniej 2024 roku.

21) ZARZĄDZENIE NR 137/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 LIPCA 2024 ROKU w sprawie:
powołania Komisji  Egzaminacyjnej  do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla na-
uczyciela Pani Pauliny KUCHARCZYK, ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela miano-
wanego w sesji letniej 2024 roku.

22) ZARZĄDZENIE NR 138/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 LIPCA 2024 ROKU w sprawie:
powołania Komisji  Egzaminacyjnej  do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla na-
uczyciela Pani Eweliny KAŹMIERSKIEJ, ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela miano-
wanego w sesji letniej 2024 roku.

23) ZARZĄDZENIE NR 139/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 LIPCA 2024 ROKU w sprawie:
powołania Komisji  Egzaminacyjnej  do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla na-
uczyciela Pani Agnieszki WINKEL, ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego
w sesji letniej 2024 roku.

24) ZARZĄDZENIE NR 140/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 LIPCA 2024 ROKU w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok.

25) ZARZĄDZENIE NR 141/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 LIPCA 2024 ROKU w sprawie:
zmiany  zarządzenia  dotyczącego wykonania  uchwały  budżetowej  Gminy  Zielonki  na  rok  2024,
zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Zarządzeniem Nr
140/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 19 lipca 2024 roku. 

26) ZARZĄDZENIE NR 142/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 22 LIPCA 2024 ROKU w sprawie:
udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia Korona Północnego Krakowa. 

27) ZARZĄDZENIE NR 143/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 24 LIPCA 2024 ROKU w sprawie
ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, położonej w obrębie Batowice, prze-
znaczonej do dzierżawy.

28) ZARZĄDZENIE NR 144/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 24 LIPCA 2024 ROKU w sprawie
ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, położonej w obrębie Bibice, prze-
znaczonej do dzierżawy.

29) ZARZĄDZENIE NR 145/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 24 LIPCA 2024 ROKU w sprawie
ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, położonej w obrębie Batowice, prze-
znaczonej do dzierżawy.
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30) ZARZĄDZENIE NR 146/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 LIPCA 2024 ROKU w sprawie
ustalenia stawek czynszu w lokalach wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Zielon-
ki obowiązujących od dnia 1 stycznia 2025 r.

31) ZARZĄDZENIE NR 147/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 LIPCA 2024 ROKU w sprawie
skierowania wniosku do Przewodniczącego Rady Gminy Zielonki o zwołanie nadzwyczajnej sesji
Rady Gminy Zielonki.

32)  ZARZĄDZENIE NR 148/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 LIPCA 2024 ROKU w sprawie
ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki przeznaczonej do zamiany.

33) ZARZĄDZENIE NR 149/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 LIPCA 2024 ROKU w sprawie
ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki przeznaczonej do zamiany.

34) ZARZĄDZENIE NR 150/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 LIPCA 2024 ROKU w sprawie
zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok.

35) ZARZĄDZENIE NR 151/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 LIPCA 2024 ROKU w sprawie:
zmiany  zarządzenia  dotyczącego wykonania  uchwały  budżetowej  Gminy  Zielonki  na  rok  2024,
zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Zarządzeniem Nr
150/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 31 lipca 2024 roku. 

36) ZARZĄDZENIE NR 152/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 LIPCA 2024 ROKU w sprawie:
zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2024 w
związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy. 

37) ZARZĄDZENIE NR 153/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 2 SIERPNIA 2024 ROKU w spra-
wie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2024,
zmiany  planu  finansowego Urzędu  Gminy  Zielonki  na  rok  2024,  w  związku  z  Uchwałą  Nr  IV/
16/2024 Rady Gminy Zielonki z dnia 2 sierpnia 2024 roku. 

38) ZARZĄDZENIE NR 154/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 SIERPNIA 2024 ROKU w spra-
wie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki przeznaczonej do dzierżawy.

39) ZARZĄDZENIE NR 155/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 06.08.2024 ROKU w sprawie:
przeprowadzenia wyborów sołtysów i członków rad sołeckich w Gminie Zielonki 20 października
2024 roku. 

40) ZARZĄDZENIE NR 156/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 06.08.2024 ROKU w sprawie:
określenia wzorów dokumentów rejestracyjnych oraz wzorów kart do głosowania i protokołów wy-
borczych w wyborach sołtysów i członków rad sołeckich w Gminie Zielonki zarządzonych na dzień
20 października 2024 roku. 

41) ZARZĄDZENIE NR 157/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 SIERPNIA 2024 ROKU w
sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok. 

42) ZARZĄDZENIE NR 158/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 SIERPNIA 2024 ROKU w
sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok
2024, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Zarządzeniem
Nr 157/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 13 sierpnia 2024 roku. 

43) ZARZĄDZENIE NR 159/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 SIERPNIA 2024 ROKU zmie-
niające Zarządzenie Wójta Gminy Zielonki nr 275/2018 z dnia 6 listopada 2018 roku w sprawie Re-
gulaminu Wynagradzania w Urzędzie Gminy Zielonki.

44) ZARZĄDZENIE NR 160/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 SIERPNIA 2024 ROKU w
sprawie: ustalenia wysokości kwot pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów za-
mieszkałych na terenie gminy Zielonki w roku szkolnym 2024/2025. 

45) ZARZĄDZENIE NR 161/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 SIERPNIA 2024 ROKU w
sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2024 rok. 

46) ZARZĄDZENIE NR 162/2024 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 SIERPNIA 2024 ROKU w
sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok
2024, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2024, w związku z Zarządzeniem
Nr 161/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 21 sierpnia 2024 roku. 

Pytania radnych do sprawozdania Wójta:
Radna  R.  Toft  zapytała,  czy  stara  plebania  po  wyremontowaniu  będzie  pełniła  jakieś  funkcje  dla
mieszkańców.  Wójt powiedział, że remont służy zabezpieczeniu budynku przed dalszą jego degradacją.
Dodał,  że  planuje  rewitalizację  części  terenu  otaczającego i  podjął  starania  celu  w pozyskania  na  to
środków finansowych. Radna R. Toft zapytała o tematy spotkań z wójtem Gminy Iwanowice, czy dotyczyły
konkretnej współpracy i projektów. Wójt powiedział, że spotkania miały na celu sprecyzowanie stanowisk w
sprawie oraz wyartykułowanie opinii wójta, że bez zbiornika na wody opadowe nie będzie jego pozytywnej
opinii  przy  projektowaniu  chodnika  powiatu,  argumentując,  że  niecelowe  jest  inwestowanie  środków
finansowych w chodnik, gdy powódź zrywa całą drogę - podał przykład ulicy Gajowej w Owczarach. Drugie
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spotkanie dotyczyło komunikacji publicznej i jej rozliczaniu, bowiem Gmina Iwanowice dowozi wewnętrzną
komunikacją mieszkańców do Michałowic,  a dodatkowo mieszkańcy Iwanowic korzystają z parkingu w
Owczarach. Jednocześnie wójt liczy na wspólne rozmowy z powiatem odnośnie pozyskania gruntów w
Owczarach, które chciałby przeznaczyć na parking i zagospodarowanie pętli, ze względu na to, że teren
nie służy wyłącznie mieszkańcom Owczar. Pozostaje do rozważenia, czy gmina powinna zakupić działkę,
czy  w  grę  wchodzi  zamiana.  Radny  T.  Kostecki zapytał  o  wizytę  wójta  w  Zarządzie  Dróg  Powiatu
Krakowskiego, czy poruszana była kwestia IS-u dot. chodnika w Węgrzcach przy ulicy A9. Wójt potwierdził,
że wniosek IS zostanie złożony jak zostało zaplanowane z ZDPK. Rozmowa dotyczyła generalnie realizacji
inwestycji powiatowych; projektowanie ronda Garlica-Wola Zachariaszowska oraz zadania dot. Korzkwi i
Januszowic.  Podsumował,  że na tamten czas nie było jeszcze rozstrzygnięcia ws.  dofinansowania do
ronda w Bibicach,  podkreślił,  że wysokość dofinansowania jest  bardzo dobrą wiadomością dla gminy,
ponieważ będzie potrzeba dokładania środków finansowych do tego zadania z budżetu gminy. Radny K.
Krzyworzeka zapytał o spotkanie wójta z przedstawicielami Banku Światowego dot. realizacji programu
Czyste powietrze, wg jakiego klucza byli radni zapraszani, bowiem jako przewodniczący Komisji Ochrony
Środowiska i Niskiej Emisji byłby zainteresowany wzięciem udziału w spotkaniu. Zwrócił się z prośbą, by w
ważnych  merytorycznie  spotkaniach  umożliwić  radnym  uczestniczenie.  Wójt powiedział,  że  radni
zapraszani  są  zgodnie  z  zakresem  zadań  komisji  rady,  w  których  zasiadają,  natomiast  w  spotkaniu
uczestniczył zastępca wójta i nie ma wiedzy, jaką metodologię przyjął zastępca wójta, w jego opinii nie było
intencją pominięcia radnych, natomiast zasadniczo spotkanie dotyczyło przedstawienia działań Urzędu i
zdobytego doświadczenia w realizacji programu „Czyste powietrze”. Radna A. Sieńko powiedziała, że jest
otwarta na uczestnictwo w spotkaniach wójta z mieszkań-cami, czy grupami osób, jeśli uzna za wskazane,
np.  stowarzyszenie  ulicy  Bankowej,  aby  radni  regionu  mogli  się  przysłuchiwać  i  być  na  bieżąco  w
ciążących  sprawach  mieszkańców.  Wójt powiedział,  że  wspomniane  stowarzyszenie  organizuje  się
samodzielnie  i  dobiera  osoby  współpracujące.  Radna  M.  Romańska-Zagórska również  wyraziła  chęć
wzięcia udziału w spotkaniach Pana Wójta o charakterze edukacyjnym, podała przykład z poprzedniego
sprawozdania  wójta  o  spotkaniu  bodajże  z  uczniami  z  Ukrainy.  Podkreśliła,  że  należałoby  to  do
samorządowych  dobrych  praktyk,  uczestniczenie  w  tego  typu  wydarzeniach  przewodniczących,  czy
członków komisji rady. Wójt powiedział, że takiego spotkania nie przypomina sobie. Wiceprzewodniczący
P. Ścigalski nawiązał do informacji o dożynkach parafialnych w Sołectwie Zielonki i wyraził podziękowania
radnemu powiatowemu Mariuszowi Zielińskiemu za zaproszenie go na obchody.
Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
Radna A. Sieńko zakomunikowała wójtowi trudności w pozyskaniu informacji co do możliwości wynajęcia
budynku  sołeckiego  Sołectwa  Łokietka  na  spotkanie  z  mieszkańcami.  Następnie  zgłosiła  wnioski:
udzielenie  pisemnej  informacji  na  temat  planowania  przestrzennego  w  gminie  i  ewentualnych  zmian,
podanie  liczby  żłobków na  terenie  gminy  Zielonki  i  wyników  kontroli.  Radna  M.  Romańska-Zagórska
zawnioskowała  o  nagrywanie  obrad  posiedzeń  komisji  rady  oraz  zapowiedziała  złożenie  pisemnego
wniosku w sprawie uroczystego obchodzenia przez gminę w dniu 1 sierpnia rocznicy wybuchu powstania
warszawskiego.  Radna A.  Radosz-Kwasek zwróciła  się  z  pytaniem do wójta,  czy  została  zwiększona
liczebność kontroli  próbek wody w ślad za wnioskiem Komisji  Ochrony Środowiska po ubiegłorocznym
skażeniu wody w Bibicach. Stwierdziła,  że jeśli  nie zostały zintensyfikowane kontrole,  to wnioskuje by
kontrole  odbywały  się  zdecydowanie  częściej.  Zasugerowała  nawiązanie  współpracy  z  laboratorium w
Krakowie,  które  będzie  mogło  dla  gminy  Zielonki  zdecydowanie  częściej  badać  próbki  wody.  Wójt
zadeklarował, że sprawdzi, czy została zwiększona częstotliwość pobierania próbek i udzielona zostanie
informacja.  Radna K. Harmata zawnioskowała o podjęcie działań w celu poprawienia trudnej sytuacji w
szkole w Bibicach związanej z rezygnacjami z pracy nauczycieli, co implikowało dużo zastępstw w całym
roku szkolnym. Dodała, że rodzice uczniów są pozbawieni informacji, dlaczego występuje taka sytuacja.
Wójt przypomniał, że na Komisji Oświaty padło pytanie o liczbę nauczycieli, którzy zrezygnowali z pracy i
informację taką pani dyrektor GZEAS-u przygotowała i zostanie przekazana radnym. Dodał, że zastanowi
się wspólnie z panią dyrektor nad formą komunikowania rodzicom ważnych informacji dot. szkoły. Radna
R. Toft złożyła wniosek w imieniu Klubu Radnych „Wspólnie dla Gminy Zielonki” dotyczący przygotowania
graficznej inwentaryzacji mienia stanowiącego własność Skarbu Państwa, Spółek Skarbu Państwa, w tym
w  szczególności  PKP  oraz  Powiatu  Krakowskiego  z  podziałem  na  nieruchomości  zabudowane  i
niezabudowane zlokalizowanego na terenie Gminy Zielonki. Argumentowała, że przedmiotowe informacje
pozwolą radnym pozyskać kompleksową wiedzę na temat stanu własności mienia innego niż prywatne i
komunalne,  co  służyć  będzie  podejmowaniu  optymalnych  decyzji  w  zakresie  ewentualnych  inwestycji
gminnych, a w szczególności umożliwi wystąpienie do Wojewody i Starosty o przekazanie zasobów Skarbu
Państwa  czy  Powiatowych  położonych  na  terenie  Gminy  Zielonki  na  realizację  jej  zadań  własnych
związanych  z  infrastrukturą.  Radny  D.  Dragosz zawnioskował  o  naprawę oświetlenia  ul.  Bankowej  w
Zielonkach od numeru 46, przycięcie gałęzi lub wycięcie suchych drzew przy ulicy Grochowalskiego 41 i
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45, wystąpienie do Zarządu Dróg Wojewódzkich o przywrócenie chodnika do używalności wzdłuż ulicy
Krakowskiego  Przedmieścia  w  Zielonkach  na  wysokości  firmy  Luskar  w  kierunku  Krakowa.  Wicep-
rzewodniczący P. Ścigalski zawnioskował o interwencję na placu zabaw Bosutowie na ulicy Jodłowej z
powodu  spożywania  alkoholu  osób  tam  przebywających  i  wszczynania  awantur,  palenia  ogniska  i
zaśmiecania  placu  zabaw.  Przewodniczący  T.  Łysek zawnioskował  o  przedłożenie  radnym  raportu,
opracowanego na zlecenie miasta Kraków tj. wariantową koncepcję ochrony przeciwpowodziowej zlewni
potoku Bibiczanka. Pozwoli to radnym na zapoznanie się z rekomendacjami i  propozycjami rozwiązań.
Podsumował, że być może część z tych rekomendacji gmina będzie mogła wykorzystać w obrębie zlewni
Bibiczanka oraz zlewni Białucha i zlewni Prądnika. Radna M. Żylska złożyła wniosek o podjęcie starań dla
realizacji rozbudowy Szkoły Podstawowej w Woli Zachariaszowskiej, popiera wniosek Komisji Planowania i
Rozwoju RGZ w tym zakresie, stanowisko Dyrekcji Szkoły oraz Rady Rodziców oraz mieszkańców okręgu
wyborczego nr 2, których reprezentuje jako radna Rady Gminy Zielonki. Radny M. Małek zawnioskował o
rozważenie budowy nowego zasilania z Krakowa od ulicy Węgrzeckiej do Źródlanej, która zabezpieczy
60% dostaw wody dla mieszkańców Bibic, Marszowca i Woli Zachariaszowskiej. Radna A. Sieńko zwróciła
się z pytaniem, czy istnieje możliwość udostępnienia nieodpłatnie radnej sali konferencyjnej urzędu gminy
w celu spotkania z mieszkańcami dnia 18 września br. w godz. 18.30-20:00. Radny K. Olawski odniósł się
do przedmówczyni,  potwierdził,  iż  maila  otrzymał  i  na  wskazany dzień salę  dla  radnej  zarezerwował,
natomiast  do  udzielenia  odpowiedzi  potrzebuje  potwierdzenia  informacji,  czy  jako  sołtys  może  salę
nieodpłatnie przekazać, bowiem sołectwo ponosi koszty związane z użytkowaniem budynku sołeckiego i
czeka  na  interpretację  prawną,  czy  może  się  to  odbyć  zgodnie  z  obowiązującymi  przepisami  prawa.
Następnie radny zaprosił na wykład inauguracyjny Uniwersytetu Osiedla Łokietka tj. wykład prof. Jerzego
Hausnera, b. wicepremiera w dniu 27 września br.  Radna A. Sieńko zwróciła się do przedmówcy, czy
koszty organizacji tego wydarzenia pokrywa sołectwo. Stwierdziła, że satysfakcjonującą byłaby odpowiedź,
iż radny potrzebuje czasu na udzielenie jedno-znacznej odpowiedzi, natomiast ostatecznie pozostała bez
możliwości organizacji spotkania z mieszkańcami. Podsumowała, że występuje problem komunikacyjny i
sugeruje wójtowi pod rozwagę zmianę zarządcy tej placówki. Radny T. Kostecki zwrócił się z pytaniem o
aktualny stan postępowania prowadzonego przez Powiatowy Inspektorat Nadzoru Budowlanego w sprawie
oświetlenia na Osiedlu Wojskowym w Węgrzcach. Radna K. Harmata przychyliła się do wniosku radnego
P. Ścigalskiego o interwencję na placu zabaw w Bosutowie,  poinformowała,  że wspólnie z radnym S.
Zygmuntowiczem,  sołtysem  oraz  radą  sołecką  od  dłuższego  czasu  działają  w  sprawie  poprawy
bezpieczeństwa na Błoniach Bosutowskich, radny S. Zygmuntowicz wielokrotnie osobiście interweniował w
tej sprawie. Wójt podziękował za aktywność radnych na Błoniach Bosutowskich, w tym dbanie o czystość
tej okolicy, strażakom za koszenie terenu. Przyznał, że wydarzenia w okresie wakacyjnym nie zasługują na
pochwalenie  i  trzeba z  tym zrobić  porządek.  Docenia,  że  na co  dzień wielu  mieszkańców jest  zaan-
gażowanych w utrzymaniu tego placu i jego funkcjonowaniu.  Radna R. Toft zwróciła się z pytaniem w
kwestii  komunikacji  z  urzędem  i  składania  wniosków  do  wójta,  czy  poza  składaniem  pism  w  wersji
papierowej na dzienniku podawczym, czy istnieje możliwość składania ich mailem podpisanych podpisem
elektronicznym. Wójt powiedział, że większość prowadzonej korespondencji posiada formę elektroniczną,
do której zachęcał, zwrócił uwagę, że pisma zeskanowane nie są traktowane jako „podpisane”.  Radna
doprecyzowała,  że  pisma  można  podpisać  kwalifikowanym  podpisem  elektronicznym  lub  profilem
zaufanym. Ten ostatni jest bardzo prosty w obsłudze, natomiast podpis kwalifikowany stanowi znaczny
koszt i trzeba mieć odpowiednią aplikację, czy zatem wystarczającym będzie podpis profilem zaufanym.
Wójt potwierdził,  że  profil  zaufany jest  właściwy.  Radna R.  Toft zapytała  o  rozpoczęte w poprzedniej
kadencji rady przystąpienie do zmiany miejscowego planu zagospodarowania dla strefy biznesu tj. pasażu
biznesu przy Północnej Obwodnicy Krakowa, jaki jest status tych prac.  Wójt powiedział, że rada podjęła
uchwałę o przystąpieniu do zmian i  po stronie wójta jest przygotowanie dokumentów. Aktualnie jest w
trakcie przeglądu wszystkich planów miejscowych w pracownikami i z pracownią urbanistyczną. Pozostały
jeszcze do analizy trzy duże plany i przedmiotowy POK. Ten ostatni jest o tyle istotny, ze graniczy z tymi
trzema miejscowościami  i  jest  kluczowy pod kątem komunikacji  w gminie.  Zakres  prac  jest  w trakcie
przygotowania.  Przewodniczący  T.  Łysek odniósł  się  do  spraw  komunikacji  z  urzędem,  w  kwestii
informacyjnej  powiedział,  że  na  adres  mailowy  ug@zielonki.pl sołtysi,  mieszkańcy  wysyłają  pytania,
wnioski, które przekazywane są odpowiednio do poszczególnych referatów i osób odpowiedzialnych i tam
realizowane.  Podsumował,  że na poziomie bieżącym, operacyjnym nie spotkał  się,  żeby one nie były
realizowane.  Radny  R.  Krawczyk zapytał,  czy  została  rozstrzygnięta  kwestia  dofinansowania  do
fotowoltaiki,  do której  były przeprowadzane audyty energetyczne.  Wójt powiedział,  że złożony wniosek
aplikacyjny gminy nie ma jeszcze rozstrzygnięcia co do dofinansowania,  natomiast  uzyskał  pozytywną
ocenę formalną. W jego opinii gmina uzyska dofinansowanie, ponieważ wniosek otrzymał dużo punktów na
liście rankingowej, zatem czeka na rozstrzygnięcie.  Radny R. Krawczyk zapytał, czy wójt występował do
Zarządu Powiatu w sprawie  działki w Owczarach. Wójt potwierdził, że przeprowadził rozmowę i ustalana
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jest kwestia formalnego wystąpienia o przekazanie działki.
Ad 8. Zamknięcie sesji.
Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący T. Łysek podziękował wszystkim za udział w
posiedzeniu i zamknął V sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji 2024-2029. Na tym protokół
zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:
1) nr 1 lista obecności radnych;
2) nr 2 lista obecności sołtysów;
3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;
4) nr 4 lista obecności gości;
5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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